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“….İy� Part�de yaşananların b�r benzer� CHP'de de yaşanıyor. 
CHP İl Başkanı Met�n Üm�t Ural'ın m�lletvek�l� adayı olab�lmek 
�ç�n �st�fa etmes�n�n ardından teşk�latlar sev�p saydığı Doğan 
Ateş'�n �l başkanı olmasını �sted�. 22 k�ş�l�k �l yönet�m� tam 
mutabakatla “Doğan Ateş olsun” d�ye karar aldı ve genel 

merkeze başvurdu. Fakat CHP Genel Başkan Yardımcısı 
Muharrem Erkek müdahale ett� ve kend� �sted�ğ� b�r başka �sm� 
Güler Koçer'� �l başkanı olarak atattı. Bu atamaya Ülgür 
Gökhan'a yakın Met�n Üm�t Ural Ek�b� tepk� göster�rken, 
Muharrem Erkek'e yakın İsmet Güneşhan ek�b� �se oldukça 
mutlu oldu. Erkek'�n ek�b� sandıkta dev�rmed�kler�n� genel 
merkezde masa başında dev�rd�ler.
Taban d�ye n�telend�reb�leceğ�m�z CHP'l�ler �se alınan bu karara 
adeta �syan ederek tepk� göster�yor. Sosyal medyada paylaşılan 
o tepk�lerden b�rkaçını paylaşayım. 
“B�r örgütün traj�k sonu
Çanakkale'de yok sayılan b�r örgüt
Kend� örgütüne “savaş” açmış b�r Genel Merkez
Sürece da�r çares�z ve çözümsüz b�r örgüt
Bu şartlarda bu ek�p seç�me g�decek, �çer�s� nefret k�n, öfke 
dolu. Aşırı güce karşı el mahkûm çares�zl�k var. 
Ben�mde yer aldığım bu üç yılın özet� şu:
Bu şeh�rde otor�ter eğ�l�m, baskıcı yapı ve part� �ç� 
“hegemonya” en çok CHP'de var.
CHP Çanakkale örgütü adalet yürüyüşü yapanlardan adalet 
bekl�yor...
Memleket komed� dükkânı...”
Bu süreçte b�r de skandal daha yaşandı. MYK �mzalı karar 
Muharrem Erkek tarafından “hayırlı olsun” d�yerek 
paylaşılırken, �l yönet�m� açıklama yaparak, sosyal medyada 
böyle paylaşımlar yapılıyor ama b�z�m haber�m�z yok b�ze 
herhang� b�r karar ulaştırılmadı d�ye açıklama yaptı.”

Konut fiyatlarında hem sıfır hem 2. el konutlarda artış 
yaşamaya devam ediyor. Artışları ve sebeplerini ve artış 
rekorunun nasıl aşılacağını İnşaat Mühendisi İsmail Acar 
gazetemize özel değerlendirdi. İsmail Acar; ''Türk lirası 
değer kazanmadan konut fiyatları düşmeyecek'' dedi.
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 “Çanakkale Şehitlikleri İçin 650 Milyon TL Ayrıldı”
AK Parti Grup Başkanvekili ve 
Çanakkale Milletvekili Bülent 

Turan, Cumhurbaşkanlığı 
tarafından Resmi Gazete'de 

yayımlanan '2023 Yılı Yatırım 
Programında Çanakkale 

Şehitliği için ayrılan bütçeyi 
açıkladı. Turan, Çanakkale 

Şehitliği'ndeki projelere bu yıl 
650 milyon TL ayrıldığını 

belirtti.

Roman Vatandaşlara TOKİ Müjdesi 
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı Murat 
Kurum, resmî sosyal medya hesabından Roman 
vatandaşların yaşadığı bölgelere yönelik TOKİ ile 
yapılan konut uygulamalarına dair paylaşımda 
bulundu. Bakan Kurum açıklamada, 12 ili 
kapsayacak olan projede Çanakkale Arslanca'da 
60 konutun proje süreci tamamlanarak yapım 
ihalesinin gerçekleştirildiği belirtti. 4

Turan 
Açıkladı;

Sandıkta Devirmediklerini 
Masa Başında Devirdiler

Kerem İriç'in köşe yazısı sayfa 3'de

“Türk lirası değer kazanmadan 
  konut fiyatları düşmeyecek”

“OKUL ÖNCESİ YETMEZ EĞİTİMİN 
TÜM KADEMELERİNE UYGULANSIN!”

Çanakkale'de #1ÖğünÜcretsizSağlıklıYemek kampanyası için imza toplayan kadın örgütleri, 
demokratik kitle örgütleri ve sendikalar topladıkları imzaları İl Milli Eğitim Müdürlüğüne teslim etti.

ÇANAKKALE GENELİNDE 83 BİN 
689 ÖĞRENCİ KARNE ALDI
Çanakkale'de, 2022-2023 eğitim ve öğretim yılında 
yarıyıl tatiline çıktılar. Yarıyıl tatili ile birlikte Çanakkale 
Genelinde 83 bin 689 öğrenci karne aldı. Çanakkale Valisi 
İlhami Aktaş, Özlem Kayalı İlkokulunda düzenlenen 
karne törenine katılarak öğrencilere karne dağıttı.

Geçtiğimiz birkaç aydır tamamlanması planlanan 
Eceabat Cumhuriyet Meydanı'nın yenilenmesi projesi 
İBB tarafından karşılıksız olarak 25 Milyonluk TL'lik hibe 
yapılarak düzenlenmesi konusunda anlaşmaya varıldı. 
Meydanın açılışının 18 Mart'ta Ekrem İmamoğlu ve Meral 
Akşener ile yapılması bekleniyor.

İBB'den Eceabat Belediyesine 
25 Milyonluk TL'lik Hibe 

1 MİLYON 254 BİN 
166 HASTAYA BAKILDI!
Çanakkale Mehmet Akif Ersoy Devlet 
Hastanesinde 2022 yılında 1 milyon 254 bin 
166 hastaya sağlık hizmeti sunulduğu bildirildi.
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2022 Yılında Çanakkale'de 
11 bin 917 konut satıldı
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CHP Çanakkale İl 
Başkanlığı'na yapılan Sabiha 
Güler Koçer atamasının 
ardından yaşanan bazı 
gelişmeler ortalığın 
karışmasına neden oldu. CHP 
Genel Başkan Yardımcısı ve 
Çanakkale Milletvekili 
Muharrem Erkek'in yanı sıra 
çok sayıda partilinin tebrik ettiği Koçer'in atamasını 
yalanlayan CHP İl Başkanlığı, atama ile ilgili resmi yazının 
sosyal medyada yayınlanması ile Çanakkale'de alay 
konusu oldu. Yaşanan bu gelişmelerin ardından sosyal 
medya hesabından paylaşımda bulunan AK Parti İl Başkanı 
Naim Makas; “CHP Genel Merkezi Çanakkale'ye il başkanı 
atıyor, il başkanlığı açıklama yapıp "bizim haberimiz yok" 
diyor. Hangisine inanalım bilemedik. İl başkanlığı atamasını 
bile eline yüzüne bulaştıran CHP; Cumhurbaşkanını 
seçtirip bakan atayacak, karar alacak ve ülkeyi yönetecek 
öyle mi? Kamuoyunun takdirine...” dedi.
CHP Çanakkale İl Başkanlığı'na parti genel merkezi 
tarafından Sabiha Güler Koçer atandı. Metin Ümit Ural'ın 
milletvekili adaylığı için istifa etmesiyle boşalan CHP İl 
Başkanlığı görevine Sabiha Güler Koçer atandı. Koçer, 
CHP'nin Çanakkale'deki ilk kadın İl Başkanı olurken, 
atamanın ardından CHP'li Milletvekili Muharrem Erkek'in 
yanı sıra çok sayıda partili CHP İl Başkanı Sabiha Güler 
Koçer'i tebrik ederek görevinde başarılar diledi.

Erkek tebrik etmişti
İl Başkanı olarak atanan Güler Koçer için tebrik mesajı 
yayınlayan CHP Genel Başkan Yardımcısı ve Çanakkale 
Milletvekili Muharrem Erkek; “İl Başkanımız Metin Ümit 
Ural'ın milletvekili adaylığı için istifa etmesiyle boşalan İl 
Başkanlığı görevine Merkez Yönetim Kurulumuzca İl Eğitim 
Sekreterimiz Sabiha Güler Koçer atanmıştır. CHP 
Çanakkale tarihinde bu görevi ilk kez bir kadın 
arkadaşımızın üstlenmesi ayrıca anlamlı ve önemlidir. 
Kendisini tebrik ediyor ve başarılar diliyorum. Geliyor 
gelmekte olan…” ifadelerini kullanmıştı.

CHP'den bilgilendirme 
CHP İl Başkanlığı, parti genel merkezi 
tarafından il başkanlığı görevine Sabiha Güler 
Koçer'in atandığına ilişkin haberler üzerine 
yazılı açıklama yaptı. Söz konusu atamayla 
ilgili CHP Genel Merkezi tarafından İl 
Başkanlığı'na ulaşan herhangi bir resmi 
yazının bulunmadığı bildirilen açıklamada; 

“16.01.2023 tarihinde akşam saatlerinde Çanakkale yerel 
basın kuruluşlarının internet sayfalarında ve kişisel sosyal 
medya hesaplarında CHP MYK'sı tarafından il başkanlığına 
bir atama yapıldığı yönünde haberler paylaşılmış olup 
halen bu haberlerinde paylaşılmaya devam edildiği 
görülmektedir. 17.01.2023 tarihi saat:13.00 itibariyle CHP 
Genel Merkezi tarafından İl başkanlığımıza ulaşan bu 
içerikte herhangi bir resmi yazı bulunmamaktadır. 
Kamuoyunun bilgisine saygılarımızla sunarız” denildi.

CHP Çanakkale İl Başkanlığı alay konusu 
oldu 
CHP Genel Başkan Yardımcısı ve Çanakkale Milletvekili 
Muharrem Erkek'in yanı sıra çok sayıda partilinin tebrik 
ettiği Koçer'in atamasını yalanlayan CHP İl Başkanlığı, 
atama ile ilgili resmi yazının sosyal medyada yayınlanması 
ile Çanakkale'de alay konusu oldu. CHP Genel Başkan 
Yardımcısı ve Çanakkale Milletvekili Muharrem Erkek'in 
açıklamasına rağmen, basına bilgilendirme yazısı 
geçtikten sonra gelen resmi tebligatla neye uğradığını 
şaşıran CHP İl Başkanlığı, hem partililer hem de 
vatandaşlar tarafından tiye alındı.

“Hangisine inanalım bilemedik”
Yaşanan bu gelişmelerin ardından sosyal medya 
hesabından paylaşımda bulunan AK Parti İl Başkanı Naim 
Makas; “CHP Genel Merkezi Çanakkale'ye il başkanı atıyor, 
il başkanlığı açıklama yapıp "bizim haberimiz yok" diyor. 
Hangisine inanalım bilemedik. İl başkanlığı atamasını bile 
eline yüzüne bulaştıran CHP; Cumhurbaşkanını seçtirip 
bakan atayacak, karar alacak ve ülkeyi yönetecek öyle mi? 
Kamuoyunun takdirine...” dedi.

Ortalığı Karıştıran Atama
“BU CHP CUMHURBAŞKANINI SEÇTİRİP BAKAN ATAYACAK, 
  KARAR ALACAK VE ÜLKEYİ YÖNETECEK ÖYLE Mi?”

Devlete Olan Borçlar 
Ve Cezalara 
Yapılandırma Geliyor

Turan Açıkladı; “Çanakkale Şehitlikleri İçin 650 Milyon TL Ayrıldı”

AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, Cumhurbaşkanlığı tarafından Resmi 
Gazete'de yayımlanan '2023 Yılı Yatırım Programında 
Çanakkale Şehitliği için ayrılan bütçeyi açıkladı. Turan, 
Çanakkale Şehitliği'ndeki projelere bu yıl 650 milyon TL 
ayrıldığını belirtti.
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan yaptığı açıklamada; “Çanakkale'miz, bir 
milletin topyekûn maddi ve manevi tüm unsurlarıyla 
tarihe mührünü vurduğu kadim bir şehirdir. Bu topraklar, 
bir destanın yazıldığı yerler. Aziz şehitlerimiz ve 
gazilerimiz, kahramanlıklarıyla bu topraklarda unutulmaz 
izlerle birlikte, bizlere bu vatanı miras bıraktılar. Aziz 
şehitlerimize ve kahraman gazilerimize vefa ve minnet 
borcumuz, hiçbir zaman ödenmez” dedi.
“Çanakkale Savaşları Gelibolu Tarihi Alan Başkanlığımız, 
yeni şehitliklerimizin ortaya çıkarılması ve ihyası için çok 
anlamlı projeler sürdürüyor” diyen Turan; “Şehitliklerimiz 

için 2023 yılı yatırım programı kapsamında Çanakkale 
Savaşları Gelibolu Tarihi Alan Başkanlığı (ÇATAB) 
projelerine 390 milyon TL, Anafartalar yollarına 38 milyon 
TL, Seddülbahir Kale Restorasyonu'na 52 milyon TL, 
Namazgah Tabyası sur duvarlarına 33 milyon TL, 
Çanakkale Destanı Tanıtım Merkezi'ne 10 milyon TL, 
Mustafa Kemal Yolu'na 12 milyon TL, Şehitler Abidesi'ne 40 
milyon TL, Şehitliklere 2 milyon ve muhtelif onarım işlerine 
de 74 milyon olmak üzere, toplam 650 milyon TL'lik yatırım 

yapılacak. Milletvekilimiz Jülide İskenderoğlu'yla birlikte 
Anafartalar Kahramanı Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ü ve 
aziz şehitlerimizi rahmetle, kahraman gazilerimizi 
minnetle yad ediyoruz. Emeği geçenlere teşekkür 
ediyoruz” şeklinde konuştu.

1 milyon 254 bin 166 hastaya bakıldı!
Çanakkale Mehmet Akif Ersoy Devlet 
Hastanesinde 2022 yılında 1 milyon 254 bin 166 
hastaya sağlık hizmeti sunulduğu bildirildi.
Hastaneden yapılan açıklamada; 1 Ocak 2022-
31 Aralık 2022 tarihleri arasında 263 bin 207 
erişkin acil, 71 bin 980 çocuk acil,  918 bin 979 
poliklinik hastası olmak üzere 1 milyon 254 bin 
166 hastaya sağlık hizmeti sunulduğu 
kaydedildi. 545 nitelikli hasta yatağı, 205 
poliklinik sayısı,14 ameliyathane salonu, 6 
doğum salonu ve 103 yoğun bakım kapasitesine sahip 
olan hastanede bir yılda toplam 32 bin 68 hastanın 
ameliyat edildiği bilgisine yer verildi.
Çanakkale'nin yanı sıra çevre illerden gelen hastalara da 
şifa dağıtır durumda olduklarını ifade eden Başhekim 
Op. Dr. Hasan Keser “237 hekim arkadaşımız 960 Sağlık 

personelimiz ve ekibimizi tamamlayan 619 
yardımcı personelimizle birlikte toplamda 1816 
kişilik kadrodan oluşan hastanemizde günde 
yaklaşık olarak 4000-5000 kişiye hizmet 
vermekteyiz. Pek çok branşın bulunduğu ve son 
teknolojik cihazlar kullanarak her türlü ameliyatın 
başarıyla gerçekleştirildiği Çanakkale Mehmet 
Akif Ersoy Devlet Hastanesinde 2022 yılı itibariyle 
1 milyon 254 bin 166 hastaya sağlık hizmeti 
sunuldu. Yıl boyunca 32 bin 68 ameliyat 

gerçekleştirilirken 1228 kişinin doğumu 
gerçekleştirilerek bebeklerine kavuşmaları 
sağlanmıştır. Vatandaşlarımızın nitelikli ve kaliteli sağlık 
hizmetine ulaşması amacıyla gece gündüz demeden 
özverili bir şekilde mesleğini yürüten çalışma 
arkadaşlarıma teşekkür ediyorum” dedi.



322 Ocak 2023 Pazargazetedegisim.com

14 Mayıs'ta yapılması 
Cumhurbaşkanlığı ve M�lletvek�l� 
genel seç�m�n� tüm part�ler �ç�n 
“bugüne kadar k� en öneml�” seç�m 
olma özell�ğ� taşıyor. Cumhur 
İtt�fakı “seç�mler� açık ara 
kazanacağız” derken M�llet İtt�fakı 
�se “b�z zaten kazandık bazı ufak 
tefek detayları halled�yoruz” d�yor. 

Bu “detaylara” takılmış olmalarından mı yoksa “b�z zaten 
kazandık” demeler�nde m� b�lemem ama M�llet İtt�fakı 
açısından sahada durum h�ç de öyle toz pembe değ�l. Gel�n 
Çanakkale örneğ�ne bakalım. 
İYİ Part�de “El� Yüzü Düzgün” Çok Büyük B�r K�tle Koptu
İy� Part� geçt�ğ�m�z günlerde �l kongres�n� yaptı. Part�y� 
toparlaması ve b�r arada tutması gereken İy� Part� Genel Başkan 
Yardımcısı Rıdvan UZ part�y� adeta ortadan �k�ye böldü. Kend� 
adayı olan Selahatt�n Yıldızlar'ı yen�den başkan seçt�rmek �ç�n 
el�nden gelen doğru/yanlış her şey� yaptı. Sonuç çok az b�r 
farkla Yıldızlar'ı yen�den başkan seçt�rd�.
Eşref Varol �l başkanlığını kazanmış olsaydı part�de b�rl�ğ� 
sağlamak �ç�n el�nden gelen� yapacaktı. “Her şeye rağmen” 
d�yerek Rıdvan Uz ve ek�b�yle yol yürüyecek tüm küskünler� 
barıştıracak ve part�y� çok güçlü şek�lde seç�mlere 
hazırlayacaktı. Sonuç İy� Part�de “el� yüzü düzgün” çok büyük 
b�r k�tle koptu ve b�r daha part� b�nasından �çer� g�rmey� bırakın 
İy� Part�ye oy dah� veremeyecek. O �s�mler geld�kler� yere 
CHP'ye dönecekler tıpkı kurucu �l başkanlığı yapan İrfan 
Dehmen g�b�. Ortaya çıkan bu tablonun �se en büyük kazananı 
k�m oldu dersen�z AK Part� oldu. 
Sandıkta Dev�rmed�kler�n� Masa Başında Dev�rd�ler
B�tt� m� b�tmed� İy� Part�de yaşananların b�r benzer� CHP'de de 
yaşanıyor. 
CHP İl Başkanı Met�n Üm�t Ural'ın m�lletvek�l� adayı olab�lmek 
�ç�n �st�fa etmes�n�n ardından teşk�latlar sev�p saydığı Doğan 
Ateş'�n �l başkanı olmasını �sted�. 22 k�ş�l�k �l yönet�m� tam 

mutabakatla “Doğan Ateş olsun” d�ye karar aldı ve genel 
merkeze başvurdu. Fakat CHP Genel Başkan Yardımcısı 
Muharrem Erkek müdahale ett� ve kend� �sted�ğ� b�r başka �sm� 
Güler Koçer'� �l başkanı olarak atattı. Bu atamaya Ülgür 
Gökhan'a yakın Met�n Üm�t Ural Ek�b� tepk� göster�rken, 
Muharrem Erkek'e yakın İsmet Güneşhan ek�b� �se oldukça 
mutlu oldu. Erkek'�n ek�b� sandıkta dev�rmed�kler�n� genel 
merkezde masa başında dev�rd�ler.
Taban d�ye n�telend�reb�leceğ�m�z CHP'l�ler �se alınan bu karara 
adeta �syan ederek tepk� göster�yor. Sosyal medyada paylaşılan 
o tepk�lerden b�rkaçını paylaşayım. 
“B�r örgütün traj�k sonu
Çanakkale'de yok sayılan b�r örgüt
Kend� örgütüne “savaş” açmış b�r Genel Merkez
Sürece da�r çares�z ve çözümsüz b�r örgüt
Bu şartlarda bu ek�p seç�me g�decek, �çer�s� nefret k�n, öfke 
dolu. Aşırı güce karşı el mahkûm çares�zl�k var. 
Ben�mde yer aldığım bu üç yılın özet� şu:
Bu şeh�rde otor�ter eğ�l�m, baskıcı yapı ve part� �ç� 
“hegemonya” en çok CHP'de var.
CHP Çanakkale örgütü adalet yürüyüşü yapanlardan adalet 
bekl�yor...
Memleket komed� dükkânı...”
Bu süreçte b�r de skandal daha yaşandı. MYK �mzalı karar 
Muharrem Erkek tarafından “hayırlı olsun” d�yerek 
paylaşılırken, �l yönet�m� açıklama yaparak, sosyal medyada 
böyle paylaşımlar yapılıyor ama b�z�m haber�m�z yok b�ze 
herhang� b�r karar ulaştırılmadı d�ye açıklama yaptı. 
Ortaya çıkan bu tablonun �se en büyük kazananı k�m oldu 
dersen�z AK Part� oldu. Bakın AK Part�l�ler bu durumu nasıl 
t�ye aldı. AK Part� Grup Başkanvek�l� Çanakkale M�lletvek�l� 
Bülent Turan'ın paylaşımı; “6'lı Masa'nın aday sorununa ancak 
alışmıştık!  Ş�md� de CHP, Çanakkale'ye �l başkanı atamış. İl 
Başkanlığı “yok böyle b�r atama” d�yor. Güler m�s�n, ağlar 
mısın?! Bunlar mı ülke yönetecek?!

Kamu görevlileri ile belediye 
başkanlarının ise 17 Mart'a 
kadar istifa etmeleri gerekiyor. 
Yüksek Seçim Kurulu'nun 
(YSK) 5 yıl önceki 
uygulamasına benzer süreç 
işletmesi halinde 
cumhurbaşkanı adayları için 

son başvuru tarihi 26 Mart olacak.
Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın konuşmasının ardından seçim tarihi için 
gözler 14 Mayıs'a çevrildi. Cumhurbaşkanı Erdoğan, Demokrat 
Parti'nin 'Yeter söz milletindir' sloganıyla 14 Mayıs 1950'de büyük bir 
seçim zaferi kazandığını hatırlatarak, “Milletimiz 73 yıl sonra bir kez 
daha aynı gün darbe şakşakçılarına 'yeter' diyecektir” dedi. Peki 
seçim takvimi nasıl olacak?

İşte detaylar...
Hürriyet'ten Bülent Sarıoğlu'nun haberine göre; Kamu görevlisi veya 
belediye başkanı olan cumhurbaşkanı adayı, aday listesinin 
kesinleştiği tarih itibarıyla görevinden ayrılmış sayılacak. 
Cumhurbaşkanı Seçimi Yasası'na göre istifa eden kamu görevlileri, 
adaylığı veya seçimi kaybetmeleri halinde bir ay içinde görevlerine 
dönebiliyorlar. Yasa, belediye başkanları ile partilerin il, ilçe 
yöneticileri ve belediye meclisi üyeleri açısından göreve iadeye 

yönelik hükümler içermiyor. 

360 oy gerekiyor 
Seçimi öne çekme kararının Meclis'te alınması için en az 360 
milletvekilinin kabul oyu kullanması gerekiyor. Cumhur İttifakı'nın 
ise Meclis'te 334 oyu bulunuyor. 134 sandalyeli CHP ile 37 sandalyeli 
İYİ Parti yönetimi, 6 Nisan'dan sonraki bir tarihe onay 
vermeyeceklerini deklare etti. 56 sandalyeli HDP grubu da Cumhur 
İttifakı ile hareket etmeye sıcak bakmıyor. Sürpriz bir gelişme 
olmazsa Seçim kararının doğrudan Cumhurbaşkanı'nın kararıyla 
yürürlüğe girmesi bekleniyor. AK Parti kulisinde, Erdoğan'ın 
kararnameyi 10 Mart Cuma günü imzalayabileceği belirtiliyor.
Meclis görevine devam edecek
Yenilenmesine karar verilen Meclis görevine devam edecek. Bu 
nedenle Cumhur İttifakı “yenileme” kararının “fesih” olarak 
yorumlanmasına itiraz ediyor. 

21 Martta başvurular alınacak
YSK'nın 21 Mart'tan itibaren cumhurbaşkanı adaylık başvurularını 
alması bekleniyor. Sonraki 5'inci günde başvuru süresi bitecek. 
Partilere, cumhurbaşkanı adaylarını YSK'ya bildirmeleri için 26 Mart 
Pazar akşamına kadar süre tanınacak. Seçmenden imza talep eden 
adaylar da 5 Nisan'da YSK'ya başvuracak. Sonraki günlerde 
cumhurbaşkanı geçici aday listesi ve 10 Nisan gibi de kesin aday 
listesi yayınlanacak.

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı Murat 
Kurum, resmî sosyal medya hesabından Roman 
vatandaşların yaşadığı bölgelere yönelik TOKİ ile 
yapılan konut uygulamalarına dair paylaşımda bulundu.
Bakan Kurum, yaptığı paylaşımda, “İlle de roman 
olsun… Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan'ın 
açıkladığı Roman vatandaşlarımıza yönelik özel sosyal 
konut projemiz için hızla çalışıyoruz. 'Her Roman'a Bir 
Yuva' hedefiyle Romanlarımıza yakışır evler yapacağız. 
Modern, ferah, güvenli evler…” dedi. Bakan Kurum 
açıklamada, 12 ili kapsayacak olan projede Çanakkale 
Arslanca'da 60 konutun proje süreci tamamlanarak 
yapım ihalesinin gerçekleştirildiği belirtti.

İYİ Parti ve CHP'liler İsyanda!

Roman Vatandaşlara 
TOKİ Müjdesi 

SGK'dan EYT açıklaması: 

'Yüzde 30 zam' 
karmaşasına yanıt geldi

Sosyal Güvenlik Kurumu (SGK), 
2023 yılı öncesinden bağlanan 
aylıklar dahil olmak üzere 2023 
yılı talepte bulunan emeklilerin 
aylıklarının da yüzde 30 oranında 

artırıldığını bildirdi.
SGK'dan yapılan açıklamada, bazı basın yayın organlarında 
emeklilere yüzde 30 oranından daha düşük zam yapıldığına 
yönelik haberler çıktığı belirtildi.
Sigortalıların aylıklarının, hizmetin geçtiği dönemlerde 
geçerli olan aylık bağlama sistemlerinde belirlenen kurallar 
çerçevesinde ve aylık talep yılı esas alınarak hesaplandığı 
vurgulanan açıklamada, "Sigortalının gün ve kazançlarında 
bir değişiklik olmasa da her yılın TÜFE, gelişme hızı, aylık 
artışı verileri farklı olduğundan talep yılına göre aylık 
miktarı değişebilmektedir." bilgisine yer verildi.
Açıklamada, şunlar kaydedildi:
"2023 yılı öncesinden bağlanan aylıklar dahil olmak üzere 
2023 yılı talepte bulunanların aylıkları da yüzde 30 
oranında artırılmıştır. Aylık hesaplama sisteminde bir 
değişiklik yapılmamış, mevcut yasal düzenlemelerde yer 
alan kurallar çerçevesinde aylıklar hesaplanmaktadır. 
Ayrıca, EYT kapsamındaki sigortalılar için farklı bir aylık 
hesabı yapılmayacak hem TÜFE hem de refah payı dikkate 
alınarak aylıklar ödenecektir.
Yapılan son düzenleme ile en düşük aylık miktarı dosya 
bazında 5 bin 500 TL'ye yükseltilmiş olduğundan 5 bin 500 
TL'nin altında emekli aylığı ödendiğine yönelik haberler 
gerçeği yansıtmamaktadır.”

Seçim 14 Mayıs'ta yapılırsa takvim 
nasıl işleyecek? İşte seçimin yol haritası!

Toptancılar ve şekercilerden fiyat sabitleme kararı
Zincir marketlerin fiyat sabitleme kararı 
sonrası dikkatler diğer sektörlere çevrildi. 
Son olarak İSTOÇ ve pancar üreticileri de 
fiyat sabitledi.
Hazine ve Maliye Bakanı Nureddin 
Nebati'nin çağrısının ardından fiyat 
sabitleyen sektörlerin sayısı artarak devam ediyor. 42 meslek 
grubunun faaliyet gösterdiği İSTOÇ ve 33 şeker fabrikasının 
bulunduğu PANŞEK de sabit fiyat uygulaması başlattıklarını 
söyledi.
İstoç İş Adamları Sosyal Yardımlaşma ve Dayanışma Derneği 
(İSTOÇDER) Başkanı Ahmet Acar, şubat sonuna kadar 
toptancıların fiyatlarını sabitleyeceklerini açıkladı. Acar, İstoç'un 
İstanbul ticaretinin kalbinin attığı yer olduğunu belirterek, 
kentin ihracatının 3'te birinin burada gerçekleştiğini kaydetti. 
Hırdavat, züccaciye, otomotiv ve kırtasiye olmak üzere 42 
meslek grubunun burada faaliyet gösterdiğini aktaran Acar, şu 

açıklamalarda bulundu:
"Bu sektörlerin hepsinin Türkiye 
için katma değeri oldukça fazla. 
İSTOÇ Avrupa'nın ve bölgesinin 
ikinci en büyük ticaret merkezi 
unvanını taşıyor. Doğrudan 100 bin 

kişiye istihdam yaratan merkezimiz, dolaylı yoldan da 400 bin 
kişiye istihdam oluşturuyor. Toptan ticaretin ağırlıklı olduğu 
İSTOÇDER olarak yılbaşı öncesinde yer alan fiyatlarımızı şubat 
sonuna kadar devam ettirme kararı aldık."

Stok ve arz talep dengesi olumlu 
Pancar Şekeri Üreticileri Derneği (PANŞEK) ise 1 Eylül'e kadar 
şekerin fabrika çıkış fiyatında "sabit fiyat" uygulaması 
başlattıklarını duyurdu. Dernekten yapılan yazılı açıklamada, 
Türkiye'de 15'i kamu, 12'si özel, 6'sı kooperatif olmak üzere 33 
şeker fabrikasının bulunduğu, bu fabrikalarda 2022/2023 üretim 

döneminde 2,6 milyon ton pancar şekeri üretiminin 
gerçekleşeceği, bu üretimin ülke ihtiyacını karşılayacak düzeyde 
olduğu ifade edildi. İçinde bulunulan pazarlama yılında stok 
planlama ile arz ve talep dengesine yönelik gelişmelerin olumlu 
olduğuna vurgu yapılan açıklamada şunlar kaydedildi:
"İçinde bulunduğumuz pazarlama yılında gerçekleştirdiğimiz 
şeker üretim rakamları ve arz istikrarını sağlamak amacıyla 
Tarım ve Orman Bakanlığımızca sektörde oluşturulan 
koordinasyon mekanizması sayesinde dünya şeker 
piyasalarında olası dalgalanmalara karşı herhangi bir risk 
ihtimali kalmamıştır. Bu gelişmeler çerçevesinde şeker 
üreticileri olarak, 1 Eylül'e kadar şeker fabrika çıkış fiyatlarında, 
halihazırdaki fiyatları esas alarak sabit fiyat uygulaması 
başlatacağımızı, sabit fiyat uygulamasının uzun süredir istikrarlı 
bir şekilde seyreden perakende fiyatlarına da olumlu 
yansıyacağını düşünüyoruz.”
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Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası'nın 15 No'lu Meslek 
Grubu Üyeleri, kahvaltı etkinliğinde bir araya geldi.
Kahvaltıda; Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Üyeleri Ahmet Çelik ve Turgay Kılıç, Meclis Üyesi 
Hakan Doğan Kayalı, 15 No'lu Meslek Komitesi Başkanı 
Mehmet Gaga ve Başkan Yardımcısı İkbal Akça ve sektör 
temsilcileri hazır bulundu.
Çanakkale TSO 15 No'lu Meslek Grubu'nda yer alan; turizm, 
seyahat acentesi, araç kiralama, liman işletme ve deniz 
taşımacılığı, kargo-lojistik, soğuk hava deposu ve 
şehirlerarası otobüs işletmeleri sektörleri ile ilgili 
gelişmeler ve sorunlar görüşüldü. Kahvaltının açılış 
konuşmasını gerçekleştiren Çanakkale TSO Yönetim 
Kurulu Üyesi Ahmet Çelik; Çanakkale'de vize işlemlerinin 
kolaylıkla halledilebilmesi için Cosmos ile yapılan 
görüşmelerden ve Balkan Ülkeleri ile ticari ve turizm 
ilişkilerin geliştirilmesi için Trakya Bölgesi'ndeki illerle 
yapılan görüşmelerden bahsetti. Çanakkale TSO tarafından 
yapılması planlanan “Gastronomi Evi” projesine de değinen 
Ahmet Çelik sözlerini; “Gastronomi Evi'nin en iyi şekilde 
kurulabilmesi için yerinde incelemelerde bulunduk. 
Hayalimiz, Çanakklemize özgü yemeklerin sunulabileceği, 
yöresel ürünlerimizi tanıtabileceğimiz ve bu ürünlerin 
satışının yapılabileceği showroomu da içinde bulunduran 
bir merkez kurmak. Böyle bir projenin de gerçekleşmesi ile 

2023 – 2024 yılında Çanakkale çok hareketlenecek” diye 
sürdürdü. Kahvaltı, Çanakkale TSO Yönetim Kurulu Üyesi 
Turgay Kılıç'ın konuşmasıyla devam ederken Kılıç;15 No'lu 
Meslek Grubu'nun Çanakkale için önemini, yeni dönemde 
sosyal projelere daha fazla zaman ayrılacağını ve yeni 
hedefler belirleneceğini vurguladı.
Kahvaltıda konuşan Çanakkale Liman İşletmeleri Genel 
Müdürü Berkan Özkan, yılsonuna kadar Çanakkale'ye 50 
cruise gemisinin gelmesini istediklerini belirterek; 
“Çanakkale'nin sektör temsilcileri olarak hedefimiz yıl 
boyunca 17-18 bin civarı cruise yolcusunun şehrimize 
gelmesini sağlamak olmalı” dedi.
Çanakkale TSO Yönetim Kurulu Üyesi Ahmet Çelik de 
Kepez Limanı'na yanaşacak cruise gemilerinin kente katkı 
sağlama konusunda büyük bir kaynak olduğunu 
vurgulayarak; “Gemiden inen yolcular için liman 
çevresinde ve şehir içinde kiosk veya bilgilendirme 
panolarının konulmasını sağlamalıyız. Ayrıca yürüyüş & 
bisiklet yolu, restoranların çeşitlendirilmesi ve çevresel 
düzenlenmelerin yapılması kentimizi turistler için daha ilgi 
çekici hale getirecektir. Bu konuların iyileştirmesi için 
belediye ile sürekli irtibat halindeyiz” dedi.
Çanakkale TSO 15 No'lu Meslek Grubu Üyeleri'nin gündeme 
getirdiği; Otogar altyapı hizmetlerinin iyileştirilmesi, 
Çanakkale Şehir Otogar'ı ile ilgili problemler ve üyelerin 
otopark talepleri, şehir merkezinde bulunan Truva Atı'na 
yakın lokasyondaki acentelerin ve araç kiralama 
firmalarının araçlarının bekleme alanları başlıklarındaki 
sorunlar hakkında da fikir alışverişinde bulunuldu.

Çanakkale'de 2022 yılında 11 
bin 917 konut satıldı. Konut 
satışı bir önceki güne oranla 
azaldığı görüldü.
Konut satışları 2022 yılında bir 
önceki yıla göre %0,4 azalarak 1 
milyon 485 bin 622 olarak 
gerçekleşti. Konut satışlarında 

İstanbul 259 bin 654 konut satışı ve %17,5 ile en yüksek paya sahip 
oldu. Satış sayılarına göre İstanbul'u 126 bin 166 konut satışı ve %8,5 
pay ile Ankara, 83 bin 502 konut satışı ve %5,6 pay ile İzmir izledi. 
Konut satış sayısının en az olduğu iller sırasıyla 468 konut ile 
Ardahan, 910 konut ile Hakkari ve 956 konut ile Bayburt oldu.

Türkiye genelinde Aralık ayında 207 bin 963 
konut satıldı
Türkiye genelinde konut satışları Aralık ayında bir önceki yılın aynı 
ayına göre %8,2 azalarak 207 bin 963 oldu. Konut satışlarında İstanbul 
36 bin 744 konut satışı ve %17,7 ile en yüksek paya sahip oldu. Satış 
sayılarına göre İstanbul'u 16 bin 365 konut satışı ve %7,9 pay ile 
Ankara, 11 bin 168 konut satışı ve %5,4 pay ile Antalya izledi. Konut 
satışlarının en az olduğu il 58 konut ile Ardahan oldu.

İpotekli konut satışları 21 bin 796 olarak 
gerçekleşti
Türkiye genelinde ipotekli konut satışları Aralık ayında bir önceki 
yılın aynı ayına göre %51,8 azalış göstererek 21 bin 796 oldu. 2022 
yılında gerçekleşen ipotekli konut satışları ise bir önceki yıla göre 
%4,8 azalışla 280 bin 320 oldu. Toplam konut satışları içinde ipotekli 
satışların payı Aralık ayında %10,5, 2022 yılında %18,9 olarak 
gerçekleşti.
Aralık ayındaki ipotekli satışların, 6 bin 971'i; 2022 yılındaki ipotekli 
satışların ise 77 bin 141'i ilk el satış olarak gerçekleşti.

Diğer satış türleri sonucunda 186 bin 167 konut 
el değiştirdi
Türkiye genelinde diğer konut satışları Aralık ayında bir önceki yılın 
aynı ayına göre %2,7 artarak 186 bin 167 oldu. 2022 yılında 
gerçekleşen diğer konut satışları ise bir önceki yıla göre %0,7 artışla 1 
milyon 205 bin 302 oldu. Toplam konut satışları içinde diğer satışların 
payı Aralık ayında %89,5, 2022 yılında %81,1 olarak gerçekleşti.

İlk el konut satış sayısı 77 bin 889 olarak 
gerçekleşti
Türkiye genelinde ilk el konut satış sayısı Aralık ayında bir önceki 
yılın aynı ayına göre %1,5 artarak 77 bin 889 oldu. İlk el konut satışları 
2022 yılında bir önceki yılın aynı dönemine göre %0,3 azalışla 460 bin 
79 olarak gerçekleşti. Toplam konut satışları içinde ilk el satışların 
payı Aralık ayında %37,5, 2022 yılında %31,0 oldu.

İkinci el konut satışlarında 130 bin 74 konut el 
değiştirdi
Türkiye genelinde ikinci el konut satışları Aralık ayında bir önceki 
yılın aynı ayına göre %13,1 azalış göstererek 130 bin 74 oldu. İkinci el 
konut satışları 2022 yılında bir önceki yılın aynı dönemine göre %0,5 
azalışla 1 milyon 25 bin 543 olarak gerçekleşti. Toplam konut satışları 
içinde ikinci el satışların payı Aralık ayında %62,5, 2022 yılında %69,0 
oldu.

Yabancılara 2022 yılında 67 bin 490 konut 
satıldı
Yabancılara yapılan konut satışları 2022 yılında bir önceki yıla göre 
%15,2 artarak 67 bin 490 oldu. 2022 yılında toplam konut satışları 
içinde yabancılara yapılan konut satışının payı %4,5 oldu. 2022 yılında 
yabancılara yapılan konut satışlarında ilk sırayı 24 bin 953 konut 
satışı ile İstanbul aldı. İstanbul'u sırasıyla 21 bin 860 konut satışı ile 
Antalya, 4 bin 316 konut satışı ile Mersin izledi.

Yabancılara Aralık ayında 6 bin 386 konut satışı 
gerçekleşti
Yabancılara yapılan konut satışları 2022 yılı Aralık ayında bir önceki 
yılın aynı ayına göre %18,6 azalarak 6 bin 386 oldu. Aralık ayında 
toplam konut satışları içinde yabancılara yapılan konut satışının payı 
%3,1 oldu. Aralık ayında yabancılara yapılan konut satışlarında ilk 
sırayı 2 bin 465 konut satışı ile Antalya aldı. Antalya'yı sırasıyla bin 
968 konut satışı ile İstanbul, 663 konut satışı ile Mersin izledi.

Uyruklara göre 2022 yılında en çok konut satışı 
Rusya Federasyonu vatandaşlarına yapıldı
Rusya Federasyonu vatandaşları 2022 yılında Türkiye'den 16 bin 312 
konut satın aldı. Rusya Federasyonu'nu 8 bin 223 konut ile İran 
vatandaşları ve 6 bin 241 konut ile Irak vatandaşları izledi.
Aralık ayında ise Rusya Federasyonu vatandaşları Türkiye'den 2 bin 
403 konut satın aldı. Rusya Federasyonu vatandaşlarını sırasıyla 675 
konut ile İran, 345 konut ile Irak vatandaşları izledi.

Türkiye'de 2022 yılında kadınlar 484 bin 654, 
erkekler 821 bin 132 konut satın aldı
Türkiye genelinde 2022 yılında, kadınlar %32,6 pay ile 484 bin 654, 
erkekler %55,3 pay ile 821 bin 132 konut sahibi olurken %1,6 pay ile 24 
bin 193 konut kadın ve erkek tarafından ortaklaşa alındı.

2022 Yılında Çanakkale'de 
11 bin 917 konut satıldı

“Yıl sonuna kadar 50 gemi gelmesini istiyoruz”

“Sürdürülebilirliği kesintisiz kılacağız”
AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide 
İskenderoğlu, TBMM Genel Kurulu'nda yaptığı 
konuşmada, Türkiye Yüzyıl'ında canlı ve cansız 
tüm yaşamları kucaklayan projelerin devam 
edeceğini söyledi.
TBMM Genel Kurulunda, İYİ Parti Grubunun, 
Meclis Araştırma Komisyonu Kurulmasına dair 
vermiş olduğu önergeyle ilgili olarak AK Parti 
Grubu adına söz alan Çanakkale Milletvekili 
Jülide İskenderoğlu; “Çevre, doğa ve tarihi varlıkların ortak 
değerler olduğunu hatırlattı. Bunların korunması, gelecek 
nesillere taşınması konusunda hiçbir dönemde olmadığı 
kadar hassasiyet gösterdiklerini söyleyen İskenderoğlu, 
“Çevre ve doğa koruma alanlarında, örnek projeleri 
sürdürüyoruz. Sayın Emine Erdoğan Hanımefendinin 
himayelerinde devam eden “Sıfır atık” projesi, çevreye ve 
doğaya saygı anlamında dünyaya örnek projelerimizden 
birisidir.  Çevre dostu bir yaklaşımla doğal varlıklarımızın 
korunması, planlı şehirleşme çalışmaları, ağaçlandırma 
seferberlikleri ve çevre kirliliğinin önüne geçilmesi 
amacıyla gerçekleştirilen projelere özel bir önem veriyoruz. 

En çok ağaçlandırma yapan ülkeler arasında 
Avrupa'da birinci, dünyada dördüncü sırada yer 
alıyoruz.  Son 19 yılda ağaçlandırma yapılan alan 
miktarını 3,6 milyon hektardan 9,2 milyon hektara, 
orman varlığımızı ise 20,8 milyon hektardan 22,9 
milyon hektara çıkardık. Yenilenebilir enerji 
çalışmalarına hız verdik. Atık su arıtma tesisi 
sayımızı 145'ten 1.170'e ulaştırdık. Mavi bayraklı plaj 
sayımızı 127'den 519'a çıkardık. Cumhurbaşkanımız 

Sayın Recep Tayyip Erdoğan'ın çizdiği Türkiye Yüzyılı 
vizyonunun 1 numaralı maddesi, 'Sürdürülebilirliktir.  
Türkiye Yüzyıl'ında canlı ve cansız tüm yaşamları 
kucaklayan ekosistemi bu üç hedefin odağında 
destekleyen projeler ile güçlendireceğiz. Sürdürülebilirliğin 
ana eksenini oluşturan çevre koruma, ekonomik kalkınma 
ve sosyal tekamülde bakanlıklarımızın yürüttüğü her 
faaliyet ve geliştirdikleri proje Türkiye Yüzyılına doğru 
atılan adımları işaret etmektedir. Türkiye Yüzyılı'nda 
sürdürülebilirliği doğru adımlarla kesintisiz kılacağız. 20 
yıldır olduğu gibi ülkemizi her alanda ileriye taşımak, en 
öncelikli hedefimizdir” dedi.

'Uzman Eller Projesi' hibe desteği 250 bin liraya çıkarıldı!
Kırsal Kalkınma Destekleri kapsamında 
Kırsal Kalkınmada Uzman Ellerin 
Desteklenmesine İlişkin kararda değişiklik 
yapıldı. Projedeki hibe tutarı kişi başı 100 
bin TL'den 250 bin TL'ye çıkarıldı.
Tarım ve Orman Bakanlığı internet 
sitesinde yer verilen bültene göre; 2/6/2021 
tarihli ve 31499 sayılı Resmî Gazete'de 
yayımlanarak yürürlüğe giren ve 2022-2024 yıllarını 
kapsayan 4046 sayılı Kırsal Kalkınma Destekleri Kapsamında 
Kırsal Kalkınmada Uzman Ellerin Desteklenmesine İlişkin 
Cumhurbaşkanı Kararı doğrultusunda uygulanmaya 
başlayan Uzman Eller Projeleri ile kırsal alanda 
yaşayan/yaşamayı taahhüt eden, tarım, hayvancılık, 
ormancılık, gıda ve su ürünleri alanlarında eğitim veren 
üniversitelerin fakülte ve meslek yüksekokullarından mezun 
genç nüfusun istihdamına katkı sağlamak; bitkisel üretim, 
hayvancılık, gıda ve su ürünleri sektörlerinde girişimciliği 
destekleyerek bu faaliyetlerin eğitimli kişiler tarafından 
yapılmasını teşvik etmek, tarımsal üretimin miktarını, 
kalitesini ve verimliliğini arttırmak, ülkemize kırsal alanda 

tarımsal üretim yapan işletmelere örnek, 
kendi işini yapabilen ve istihdam imkanı 
ortaya koyabilen sürdürülebilir gelir getirici 
yatırımlar kazandırmak amaçlandığı 
bildirildi.
2022 yılında 81 ilde uygulanan projede hibe 
tutarı kişi başı 100 bin TL olarak belirlenmiş 
olup yatırımını tamamlayan 1023 kişiye hibe 

ödemesi yapıldığı aktarıldı. 14/1/2023 tarihli ve 32073 sayılı 
Resmi Gazete'de yayımlanarak yürürlüğe giren karar 
değişikliği ile uygulanacak projelerin amacına ulaşması, 
sürdürülebilirliği ve kırsal kalkınmaya katkısını artırmak için 
hibe tutarı 250 bin Türk Lirasına çıkarıldığı kaydedildi.
Ayrıca, Bakanlık ile Millî Eğitim Bakanlığı arasında imzalanan 
"Mesleki ve Teknik Eğitim İş Birliği Protokolü" kapsamında 
Millî Eğitim Bakanlığına bağlı tarım, hayvan yetiştiriciliği ve 
sağlığı, laboratuvar hizmetleri ve gıda teknolojisi alanlarında 
eğitim veren lise ve dengi okullarından mezunlar da proje 
kapsamına alınarak hedef kitle genişletildi. Proje için 2023 yılı 
başvuruları, 2021/61 No.lu Tebliğe bağlı güncel uygulama 
rehberinin yayınlanmasının ardından başlayacağı ifade edildi.
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Konut fiyatlarında hem sıfır hem 2. el konutlarda artış 
yaşamaya devam ediyor. Artışları ve sebeplerini ve artış 
rekorunun nasıl aşılacağını İnşaat Mühendisi İsmail Acar 
gazetemize özel değerlendirdi. İsmail Acar; ''Türk lirası 
değer kazanmadan konut fiyatları düşmeyecek'' dedi.
Geçtiğimiz seneden bugüne kadar artmaya devam eden 
konut fiyatları adeta rekor kırıyor. Küresel konut fiyat 
endeksine göre 2022 yılında dünyada 1. sırada yer alan 
Türkiye'de yüzde 160.6 oldu. Bu artış kendisine en yakın 2. 
ülkede bile bu rakamın 5'de 1 kadar oldu. Anlaşılamaz 
düzeyde artan konut fiyatları ile Türkiye'de insanlar artık 
ev sahibi olmaya hayal gözüyle bakıyor. Peki ama bu son 2 
yıldır hat safhaya ulaşan artışın sebebi nedir? Merak edilen 
bütün özellikleri Çanakkale'de inşaat mühendisi olan 
müteahit İsmai Acar sorularımız yanıtladı. Acar fiyatların 
yüksek olmasındaki sebebi ''Bizim ülkemizdeki inşaat 
maliyetinin yüksek olmasının ana sebebi döviz kurudur 

dolardır Türk Lirası'nın değerini kaybetmesidir.'' derken bu 
sürecin bitmesi ile ilgilide , ''Türk lirası değer kazanmadan 
konut fiyatları düşmeyecek' 'dedi.
Dünyada konut fiyatları artış oranında  Türkiye 
1.sıralarda peki bu fiyatlar neden bu kadar yükseldi ? 

Ülkemizdeki inşaat dahil olmak üzere diğer tüm 
sektörlerde ki fiyatları dolar kuru etkilemektedir daha 
doğrusu dolar kuru belirlemektedir. Kullandığımız elektriği 
doğalgazı akaryakıtı fiyatını dolarla ödüyoruz. Doların bir 
buçuk yıllık yolculuğunda iki kat arttığını biliyoruz 
enflasyonun diğer etkenlerle beraber üç kata yakın olması 
normaldir. TUİK in açıkladığı enflasyon oranı halkın 
hissettiğinden azdır. İç piyasada da dış piyasada da fiyatlara 
etki eden ana etmek dolar kurudur. Dolar düşmedikçe 
enflasyon düşmeyecek ve hayat pahalılığı azalmayacaktır. 
Türkiye'de konut fiyatları artış oranı dünyada ikinci 
sıradadır ve yine aynı şekilde dünyadaki en fazla enflasyon 
Türkiye dedir. Bu verilere bakınca bu enflasyon da konut 
fiyatlarının bu şekilde olması gayet normaldir.
Avrupa'da ve ABD'de bir konut fiyatı üstelik 4+1 5+1 
dubleks konutlar 5-10 milyon TL ediyorken İstanbul, 
İzmir gibi kentlerde bu rakamlara 2+1 gibi daireler 
alınıyor. Döviz üzerinden bile bu rakam bunun nedeni 
nedir? 
Avrupa ve Amerika'daki konutların fiyatları Türk lirasına 
çevrildi halde bile Türkiye'de kilerden ucuz kaldığını 
görüyoruz bunun sebebi Türkiye'deki üretim maliyetlerinin 
yüksek olması arsa paylarının yüksek olmasıdır. 
Yurtdışındaki inşaat maliyetleri kendi birim fiyatlarına göre 
yüksek değildir kendi ülkelerinde üretiyorlar ya da kendi 
para birimi ile ithal ettikleri için yine kendilerine uygun 
geliyor çünkü para birimleri değerli. Yine bizim 
ülkemizdeki inşaat maliyetinin yüksek olmasının ana 
sebebi döviz kurudur dolardır Türk Lirası'nın değerini 

kaybetmesidir.
Türkiye'de enflasyonun ve hatta üretim 
maliyetlerindeki dövizin üzerinde artan konut 
fiyatlarının sebebi nedir? 

Üretim yapan insanların ileriki süreçte nelerle 
karşılaşacağını bilemediği için fiyatını yüksek tutmaktadır 
enflasyonun daha üstünde fiyatla satmaya çalışmaktadır 
çünkü kendini güvende tutmak için üç ay dört ay sonra 
neyle karşılaşacağını bilemedi için kendini kurtarmaya 
çalışmaktadır bu artışların sebebi güvensizlik ortamıdır. 
Sizce olası bir arz talep dengesinde döviz düşüşünde 
istikrar olarak görülen yapısal reformlarda bu fiyatlar 
değişmesi düşmesi beklenebilir mi? 
 Müteahhitlerin fiyatını düşürmesi için yeni yapacakları 
konutları uygun fiyata yapabiliyor olması gerekir aksi halde 
fiyatlar düşmez. Çanakkale'deki arsa değerleri de günden 
güne yükseliyor. Fiyatların dolar karşısındaki değeri o 
kadar yüksek değil Türk Lirası değer kaybetti için ve biz de 
Türk Lirasıyla kazanç sağladığımız için fiyatlar bize göre 
çok yüksek. İnşaat sektöründeki fiyat sorunlarının %80'i 
yüksek döviz kurundan. Bizim acilen Türk Lirasını değerli 
hale getirmemiz lazım dolar karşısında değersiz hale 
geldiği için maalesef halkımız bu fiyatlar altında eziliyor. 
Geçtiğimiz 1.-2 yıllık süreçte gayrimenkul fiyatları bayağı 
yükseldi bunlar düşebilir mi zamanla göreceğiz girdi 
maliyetlerinin azalması gerekiyor malzeme fiyatlarının 
aşağı çekilmesi dolar kurunun düşmesi gerekiyor.  Eğer 1-2 
yıllık süreçte dolar fiyatında gözle görülür bir düşme olursa 
üretim maliyetleri azalacağı için enflasyonu da düşeceği 
için konut fiyatları geriye gelebilir ama şu andan kesin bir 
şey söylenemez. Ülke ekonomisinde istikrar olması lazım 
güvenilirlik olması lazım şeffaflık olması lazım. 

“Türk lirası değer kazanmadan konut fiyatları düşmeyecek”

“Emeklilik Sistemindeki Hatalar İvedilikle Düzeltilmeli”
Türkiye'nin gündeminde uzun bir süre 
yer alan EYT konusunda yasal 
düzenleme çıkacağı duyurulmuş bunun 
için takvim oluşturuldu.
Türkiye'nin gündeminde uzun bir süre 
yer alan EYT konusunda yasal 
düzenleme çıkacağı duyrulmuş bunun 
için takvim oluşturuldu. Hatta maaşların 
belli olması bir gerçekleşti. Bir çok kişi E-
devletten sorguladıkları maaşı 

görüntüleyince adeta şok oldu. Bunun üzerine kısa bir 
paylaşım yapan Çanakkale Emeklilikte Yaşa Takılanlar 
Derneği Başkanı Murat Çağlayan;  ''Emeklilik sistemindeki 
haksızlıklar ve hatalar ivedilikle düzeltilmeli ''dedi.

“Nereden Nereye, Tarihe Bir Not Daha 
Düşelim”
Sosyal medya aracılığı ile paylaşım yapan, Çanakkale 
Emeklilikte Yaşa Takılanlar Derneği Başkanı Murat 
Çağlayan; ''Nereden nereye, Tarihe bir not daha düşelim. 
2002 yılında en düşük emekli maaşı asgari ücretin 
ortalama %30-% 40 üzerindeyken asgari ücretin 8.500? 
olduğu ülkemizde en düşük emekli maaşının 5.500? ye 
tamamlandığı açıklandığında mutlu olup ayakta 
alkışlayanları görür hale geldik. Düşük emekli maaşlarının 
en büyük sebeplerinden biri de 2008 yılında çıkarılan 5510 
sayılı yasadaki Abo!Her zaman söyledik,söylüyoruz.Emekli 
maaşı yerine emekli harçlıklarına mahkum olmamak için 
Aylık Bağlama Oranları (ABO) ve ülke refahından bağlanan 
oran ve emeklilik sistemindeki haksızlıklar ve hatalar 
ivedilikle düzeltilmeli!Dilimizde tüy bitti söylemekten 
anlatmaktan Ama başa gelince anlayan ve nasıl olsa 
birileri uğraşır düzelir diye düşüncemiz ve ete süte 
dokunmadan karşıdan bakıp sadece yorum yapan bir 
yapımız olduğu için maalesef Aboooo demeye devam 
edeceğiz benden söylemesi.Asgari ücret altında emekli 
maaşı olmalı. EYT nin HAK olduğu 23 yılda anca öğrenildi. 
Bakalım EYT mağduriyetinden belki de daha önemli olan 
ABO kaç yılda anlaşılacak?''dedi.

Geçtiğimiz günden SGK'dan 'emekli aylığına düşük zam' 
açıklaması geldi;
Sosyal Güvenlik Kurumu (SGK), 2023 yılı öncesinden 
bağlanan aylıklar dahil olmak üzere 2023 yılı talepte 
bulunan emeklilerin aylıklarının da yüzde 30 oranında 
artırıldığını duyurdu.SGK'dan yapılan açıklamada, bazı 
basın yayın organlarında emeklilere yüzde 30 oranından 
daha düşük zam yapıldığına yönelik haberler çıktığı 
hatırlatıldı. Sigortalıların aylıklarının, hizmetin geçtiği 
dönemlerde geçerli olan aylık bağlama sistemlerinde 
belirlenen kurallar çerçevesinde ve aylık talep yılı esas 
alınarak hesaplandığı vurgulanan açıklamada, 
"Sigortalının gün ve kazançlarında bir değişiklik olmasa da 
her yılın TÜFE, gelişme hızı, aylık artışı verileri farklı 
olduğundan talep yılına göre aylık miktarı 
değişebilmektedir" bilgisine yer verildi. 

"Farklı hesap yapılmayacak" 
2023 yılı öncesinden bağlanan aylıklar dahil olmak üzere 
2023 yılı talepte bulunanların aylıklarının da yüzde 30 
oranında artırıldığı belirtiline açıklamada, "Aylık 
hesaplama sisteminde bir değişiklik yapılmamış, mevcut 
yasal düzenlemelerde yer alan kurallar çerçevesinde 
aylıklar hesaplanmaktadır. Ayrıca, EYT kapsamındaki 
sigortalılar için farklı bir aylık hesabı yapılmayacak hem 
TÜFE hem de refah payı dikkate alınarak aylıklar 
ödenecektir" denildi. Yapılan son düzenleme ile en düşük 
aylık miktarının dosya bazında 5 bin 500 TL'ye yükseltilmiş 
olduğu dile getirilen açıklamada, 5 bin 500 TL'nin altında 
emekli aylığı ödendiğine yönelik haberlerin de gerçeği 
yansıtmadığının altı çizildi. 

Biga Belediyesi, Yaşlı ve Engelli Vatandaşların Yanında
Biga Belediyesi, şehirde yaşayan yaşlı, bakıma muhtaç ve 
engelli kimseleri ziyaret ederek ihtiyaçlarını gideriyor.
Biga Belediyesi'nin Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü ile 
Sağlık İşleri Müdürlüğü'ne bağlı ekipleri, sosyal 
belediyecilik kapsamında gönüllere dokunuyor.
70 Yaş Üzerindeki Tüm Vatandaşların İhtiyaçları 
Karşılanıyor
Belediye tarafından belirlenen, mahalle muhtarları ile 
bilgi alışverişinde bulunularak tespit edilen, ihtiyacını 
karşılayamayan ve dar gelirli, yoksul, muhtaç, kimsesiz 
ve engelli vatandaşlara ev ziyaretleri yapılıyor. Ambulans 
hizmetinin yanı sıra 70 yaş ve üzerindeki tüm 
vatandaşlara ev ziyareti yapılarak ihtiyaçları belirleniyor 
ve tespitler doğrultusunda ilgili birim ve kurumlara 
yönlendiriliyor. Kimsesiz ve yardımca muhtaç 
vatandaşlara sosyal destekte bulunulduğu gibi günlük 
sıcak yemek yardımı yapılıyor.
Biga Belediyesi'nden yapılan açıklamada, 
“Büyüklerimizin haneleri de tıpkı yürekleri gibi tertemiz 
olsun istiyoruz. Kültür ve sosyal işler müdürlüğü 

ekiplerimizce yaşlı, bakıma muhtaç veya engelli 
vatandaşlarımızın evlerini temizliyor belediyemiz sağlık 
ekipleri tarafından da düzenli aralıklarla kontrollerini 
yapıyoruz. Onların duası bize yeter. Sağlıklı uzun 
ömürleriniz olsun inşallah” ifadelerine yer verildi.
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İYİ Parti Çanakkale İl Teşkilatı tarafından ÇOMÜ'lü 
öğrencilere destek olmak amacıyla 'İyilik Hareketi' 
çağrısıyla düzenlenen kampanya çerçevesinde ÇOMÜ'lü 
öğrencilere erzak, ev eşyası giyim yardımında bulunuldu. 
Kampanyanın ilk sevkiyatı ise dün öğrencilere teslim 
edilmek üzere ÇOMÜ Butik'e teslim edildi.
Amaçlarının ekonomik şartlar ile zor durumda olan ihtiyaç 
sahibi ÇOMÜ'lü üniversite öğrencilerinin temel gıda 
malzemelerine ulaşmasını sağlamak olduğunu belirten İYİ 
Parti Çanakkale İl Başkanlığı İl Yönetim Kurulu Üyeleri Av. 
Zişan Özaydın ve Mutlu Dibekoğlu, "Umarız 'İyilik Hareketi 
Başlasın' kampanyamız tüm Çanakkale'yi sarar ve sivil 
toplum örgütleri, odalar ve hayırsever Çanakkaleliler temel 
gıda ürünleri toplayarak ÇOMÜ Butiğe götürerek 
öğrencilere destek olurlar” ifadelerini kullandı.

"TEMEL GIDA TÜRÜNDE YARDIMLAR 
BUNDAN SONRAKİ SÜREÇTE DEVAM 
EDECEK"
Kampanya ile ilgili açıklama yapan İYİ Parti Yönetim Kurulu 
Üyesi Mutlu Dibekoğlu, "Çanakkale İyi Parti İl başkanlığı 
olarak, düzenlemiş olduğumuz bir kampanyamız vardı, 
Zişan hanım ile birlikte Özellikle üniversite öğrencileri için 
biz, ÇOMÜ' de üniversitede butik açılmış, orada çok iki 
değerli hocamızın girişimleri ile durumu olmayan 
öğrencilere yardım edildiğini duyduk ve gittik ne yapabiliriz 

diye, biz de bu konu hakkında bir çalışma başlattık. İYİ Parti 
İl başkanlığı gruplarımızdan, whatsapp gruplarımızdan 
arkadaşlarımıza üyelerimize bu durumu bildirdik. Onlardan 
topladıkları yardımları partimize getirdiler. Temel gıda 
türünde yardımlar bundan sonraki süreçte de devam 
edecek. İlk yardım sevkiyatını bugün yapacağız. ÇOMÜ 
Butik' te öğrencilerimiz için kıyafet var yiyecek var. Tuvalet 
kağıdı yani onların ihtiyacı olabilecek, her türlü malzemeyi 
temin etmeye çalıştık. Bundan sonraki süreçte de her ay 
düzenli olarak bu yardımlarımızı devam ettireceğiz. Bunun 
bir iyilik hareketini olduğunu söylemek istiyoruz. Herkese 
örnek olmasını istiyoruz. İlimizdeki diğer partilerinde bu 
olayı bizimle birlikte devam ettirmesini temenni ediyoruz. 
Kısaca özetle bu şekilde, inşallah çocuklardan güzel 
dönüler alacağız. Onların işine yarayacak. Onlara bir nebze 
destek olabilirsek bizim için çok iyi olacak" şeklinde 
konuştu.

"DİĞER PARTİLERİ DE DE BU PROJEYE 
DESTEK İÇİN ÇAĞIRIYORUZ"
İYİ Parti Yönetim Kurulu Üyesi Avukat Zişan Özaydın ise, 
"Öncelikle bu projeyi İYİ Parti İl Başkanlığı olarak biz 
başlattık. Diğer partileri de de bu projeye destek için 
çağırıyoruz. Bu bir iyilik hareketi, “iyilik hareketi başlasın” 
sloganı ile bu yola çıktık. Bir değerlendirme yaptığımızda 
bugünkü ekonomik koşullarda çalışan bireyler dahi ayın 

sonuna zor getiriyor. Ekonomik sıkıntılar geçirdiğimiz bir 
dönemdeyken, öğrencilerin gerçekten ihtiyaçlarını 
karşılayamadığından kayıt sildirdiklerini öğrendik. Bu bizi 
çok üzdü, biz bu durumu 20 Aralıkta öğrendik. Çanakkale 
Onsekiz Mart Üniversitesinde ÇOMÜ Butik adı altındaki bu 
proje 2 yıldır devam eden bu proje. Bu proje 5 bin Üniversite 
öğrencisine ulaşan bir proje, maalesef İYİ Parti olarak bizim 
çok geç haberimiz oldu. Geç oldu ama güç olmadı. Yardımlar 
topladık. Bu yardımların ilk sevkiyatını bugün 
gerçekleştireceğiz. İl başkanımız ve parti genel başkan 
yardımcımız Rıdvan Uz'un desteği ile her ay düzenli olarak 
bu yardımları götürmeye devam edeceğiz. Projemiz tek 
seferlik değil devam eden sosyal yardım projesi olacak. Bu 
projeyi diğer partileri, diğer yardım sever Çanakkaleliler' de 
yapabilir. ÇOMÜ Butik'in yeri belli. Yardımlar ÇOMÜ 
Terzioğlu yerleşkesinde Hasan Mevzuf spor salonu 
içerisinde toplanıyor. Diğer vatandaşlarımızı da bu projeye 
destek çağrısında bulunuyoruz" diye konuştu.

“İYİLİK HAREKETİ BAŞLASIN!”

Karaca, Partisinin Türkiye Lansmanına Katıldı
“ARTIK SALONLARA SIĞMAZ OLDUK”

Demokrasi ve Atılım (DEVA)  Partisi hazırladıkları 22 eylem 
planının tanıtım lansmanını Ankara'da gerçekleştirdi. 
Gerçekleşen lansmana Türkiye'deki birçok il ve ilçe 

teşkilatı ve partililer katıldı. Bu kapsamda DEVA Partisi 
Çanakkale il Başkanı Berkan Karaca ve çok sayıda partili 
arkadaşı ile katıldı. 
 Geçtiğimiz günlerde 22 eylem planının kamuoyuyla 
paylaşılmasını tamamlayan DEVA Partisi, Ankara Atatürk 
Spor Salonu'nda düzenlenen “DEVA Türkiye'si” etkinliğinde 
gövde gösterisi yaptı. Düzenlenen etkinlikte bir çok kentin 
il ve ilçe teşkilatı partililer de katıldı. Katılan programa 
Çanakkale'nin İl Başkanı olarak partili arkadaşları ile 
katılan Berkan Karaca yaptığı sosyal medya paylaşında; 
'Ankara'da düzenlenen ve 22 eylem planımızı açıkladığımız. 
Deva Türkiyesi lansman programına Çanakkale İl ve İlçe 
Teşkilatlarımız ile birlikte eşlik ettik. Damla damla büyüdük 
ve artık salonlara sığmaz olduk. Hiç endişeniz olmasın 2023 
Deva Olacak''dedi.

Gelecek Partisi Biga İlçe 
Başkanı Bozkurt Oldu
Gelecek Partisi Çanakkale İl Başkanlığı tarafından yapılan 
açıklamada Biga ilçe başkanlığına iş insanı Abdullah 
Bozkurt'un getirildiği duyuruldu.
Yetki belgesi takdim töreninde konuşan İl Başkanı Vahap 
Özsüer göreve gelişinin birinci yılında partinin üye sayısında 
%300'e varan artış olduğunu, partiyi Türkiye'deki teşkilatlar 
arasında 71'inci sıradan 31'inci sıraya getirdiklerini ifade 
ederek şunları söyledi; “Çanakkale İl Başkanlığı görevine 
atanmamızın birinci yıl dönümü. Aynı zamanda 
Çanakkale'mizin en büyük ilçesi olan Biga'mızda 
görevlendirme yaptığımız bir güne denk geldi. Biga'mızı ilçe 
esnaflarından Abdullah Bozkurt'a emanet ediyoruz. Kendisi 
ilçemizde kurucu yönetim kurulu üyesi olarak görev 
aldıktan sonra yaşanan boşlukta partimizden kopmamış bir 
isim. Kendisini tebrik ediyor bu önemli görevde 
muvaffakiyetleri diliyorum.”
Biga ilçe başkanı olarak atanan Abdullah Bozkurt ise 
kendisine verilen bu önemli görevi başarı ile yerine getirmek 
için elinden gelenin fazlasını yapacağını belirterek, “Bugün 
burada kuruluşundan beri emek verdiğim ve içerisinde 
olmaktan gurur duyduğum Gelecek Partisinin Biga ilçe 
başkanlığı görevini büyük bir gururla devir almaktan büyük 
onur duydum” ifadelerini kullandı. Yetki belgesi takdim 
töreninde il başkanlık kurulu üyeleri de katılım sağladı.

Atılan doğru adımların sonu getirilerek sorunları çözülmeli!
Eğitim Birsen Çanakkale 1 Nolu Şube Başkanı Resul 
Can, 2022-2023 Eğitim Öğretim Yılı 1'inci dönemi 
yaptığı basın açıklamasında değerlendirdi.
 Atılan doğru adımların sonu getirilerek, eğitim 
çalışanlarının sorunlarının çözülmesi gerektiğine 
dikkat çeken Can, “Birinci dönem, kamu 
görevlilerinin uzun yıllardır devam eden bazı 
taleplerinin karşılık bulduğu, ancak çalışma şartları 

başta olmak üzere, kronik sorunlara getirilebilecek 
maliyetsiz çözümlerin ıskalandığı bir zaman dilimi 
olmuştur” dedi.
Ek gösterge artışının sağlanması, öğretmenlerin 
3600 ek göstergeye kavuşması, kariyer 
basamaklarının yeniden hayat geçirilerek 422 bin 
368 öğretmenin uzman öğretmen, 66 bin 422 
öğretmenin başöğretmen olması, sözleşmeli 

personelin kadroya geçirilmesini sağlayacak kanun 
teklifinin Meclis'e sevk edilmesi, aday öğretmenliğin 
yeniden tasarlanması, kariyer basamak unvanlarına 
getirilen ilave tazminat oranlarındaki artış gibi 
olumlu adımların atıldığını kaydeden Şube Başkanı 
Can, halen çözüm bekleyen ve gerekli irade ortaya 
konulursa kısa vadede çözülebilecek birçok sorunun 
varlığını sürdürdüğünü ifade etti.

Küçük ölçekli balıkçı destekleme tutarları artırıldı
Tarım ve Orman Bakanlığı tarafından deniz ve iç sularda 
avcılık faaliyeti yürüten küçük ölçekli balıkçılara 
destekleme ödemesinin gerçekleşmesi için Küçük Ölçekli 
Balıkçılığın Desteklemesi Tebliği Resmi Gazete 'de 
yayımlandı.
Denizlerde avcılık yapan 12 metre altı ve iç sulardaki tüm 
balıkçı teknelerin dâhil olduğu bu desteklemede, gemi 
boylarına göre birim destekleme tutarları geçen yıla göre % 
240 ila %314 oranında artırıldı. Birim destekleme tutarları 
en düşük 3.500 TL, en yüksek ise 6.000 TL olacak şekilde 
düzenlendi.
Ayrıca Tarım ve Orman Bakanlığı Balıkçılık ve Su Ürünleri 
Genel Müdürlüğü tarafından 'Balıkçılığa Kadın Eli Değecek' 
mottosuyla balıkçı gemisi sahibi veya ortağı olan kadın 

balıkçılara % 25 ek destek uygulaması da bu yıl ilk defa 
hayata geçirildi.
Bugüne kadar 'Küçük Ölçekli Balıkçılık Sektörünün' 
desteklenmesi ve sürdürülebilirliğinin sağlanmasına 
yönelik çalışmalarını sürdüren Tarım ve Orman 
Bakanlığının bundan sonrada sektörün ihtiyaç duyduğu 
politikaları üreterek hayata geçirmeye devam edeceği 
bildirildi. 
Balıkçılara yapılacak destekleme ödemeleri ile ilgili 
takvimin ise ilerleyen günlerde Balıkçılık ve Su Ürünleri 
Genel Müdürlüğü ile İl Tarım ve Orman Müdürlükleri 
tarafından web sitesi, sosyal medya ve basın yayın 
organları aracılığıyla sektör paydaşlarıyla paylaşılacağı 
kaydedildi.
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Çanakkale'de, 2022-2023 eğitim ve öğretim yılında yarıyıl 
tatiline çıktılar. Yarıyıl tatili ile birlikte Çanakkale Genelinde 
83 bin 689 öğrenci karne aldı. Çanakkale Valisi İlhami 
Aktaş, Özlem Kayalı İlkokulunda düzenlenen karne 
törenine katılarak öğrencilere karne dağıttı.

KARNE TÖRENİ ÖZLEM KAYALI 
İLKOKULUNDA GERÇEKLEŞTİ
Çanakkale'de 2022-2023 eğitim ve öğretim yılının yarıyıl 
tatili ile birlikte Çanakkale genelinde 83 bin 689 öğrenci 
aynı zamanda karne sevinci yaşadı. Çanakkale'de, 2022-
2023 eğitim-öğretim yılının ilk döneminde okul öncesi 8 
bin 400, ilkokul 24 bin 700, ortaokul 23 bin 376 ve 
ortaöğretim öğrencisi 27 bin 213 olmak üzere 83 bin 689 

öğrenci karne aldı. Özlem Kayalı İlkokulu'nda düzenlenen 
karne törenine, Çanakkale Valisi İlhami Aktaş, Çanakkale İl 
Milli Eğitim Müdürü Ferhat Yılmaz, okul yöneticileri, 
öğretmenler, öğrenciler ve veliler katıldı. Vali Aktaş karne 
töreninde okulun 1-A sınıfına giderek öğrencilerin 
karnelerini dağıttı. Vali Aktaş karne dağıttığı öğrencilere 
karnenin yanı sıra okuma alışkanlıklarını geliştirmeleri için 
kitap dağıttı.

ÇOCUKLARIMIZA VE 
ÖĞRETMENLERİMİZE İYİ TATİLLER 
DİLİYORUM
Vali Aktaş yarıyıl tatiline başlayan öğrencilere iyi tatiller 
dileyerek, bol bol bol kitap okumalarını önerdi. Vali Aktaş, 
Karne töreni sonrası yaptığı açıklamada “Öğrencilerimizin 
ve velilerimizin bu heyecanlarına ortak olmak için 
okulumuza geldik. Ben emeği geçen tüm öğretmen ve 
idarecilerimize teşekkür ediyorum. Çocuklarımıza ve 
öğretmenlerimize iyi tatiller diliyorum. İnşallah bu tatili 
dinlenerek, kendilerini ikinci döneme hazırlayarak 
geçirirler. Hepsine başarılar diliyorum. Öğrencilerimize 
karnelerin yanında hem dinlensinler hem de bu arada 
okuma alışkanlıklarını geliştirsinler diye Milli Eğitim 
Müdürlüğümüzün temin ettiği kitapları çocuklarımızla 
buluşturuyoruz” dedi.

ÇANAKKALE GENELİNDE 83 BİN 689 ÖĞRENCİ KARNE ALDI
Bariyerler kaldırılıyor!
Çanakkale İl Emniyet Müdürlüğünün yeni hizmet 
binasına taşınmasıyla eski bina ve çevresinde ise 
işlemler sürüyor.
Eski emniyet binasının boşaltılmasının ardından; 
önünden geçen yol trafiğe, otopark da halkın 
kullanımına açılırken, bina çevresindeki beton 
bariyerler de kaldırılıyor.

ÇTSO Yönetim Kurulundan Selanik Ticaret Odası'na Ziyaret

Çanakkale TSO Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk Semizoğlu, 
Başkan Yardımcısı Ersin Kahraman, Sayman Üye Turgay 
Kılıç, Yönetim Kurulu Üyeleri; Ahmet Çelik, Akın Yalman, 
Ayşe Önen Özoğuz, Berkin Karaca, Deniz Tennioğlu ve Proje 
Uzmanı Gökhan Doğru Selanik Ticaret Odası'nı ziyaret etti.

Ziyarette; Emmanouil Vlachogiannis, Oda İstatistikler, 
Çalışmalar ve Araştırmalar Müdür Yardımcısı Antonios 
Boumpoulas ve Oda Kurs ve Eğitimler Danışmanı 
�eodoros Axilithiotis hazır bulunurken Çanakkale TSO 
Yönetim Kurulu Üyelerine; Selanik Ticaret Ataşesi Ahmet 
Erdoğan ve Ataşelik Uzmanı Süha Haliloğlu eşlik etti.
Çanakkale TSO Yönetim Kurulu'nun gerçekleştirdiği 
ziyarette; Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk Semizoğlu, 
Çanakkale'nin öncelikli sektörleri ve ihracat potansiyeli 
hakkında bilgi verdi. Çanakkale ve Yunanistan arasında 
gıda sektöründen hizmet sektörüne kadar tüm sektörlerle 
ilgili işbirliği yapılabileceği görüşüldü.
Görüşme; Yunanistan'dan Çanakkale'ye alım heyeti 
gönderilebilmesi için Çanakkale TSO ve Selanik TO 
işbirliğinde yapılabilecek çalışmalarla devam ederken, 
Çanakkale TSO sektör temsilcileri mevcut ticaretin 
artırılması konusunda da önerilerde bulundu.

  ÇOMÜ'lü Akademisyen 
“100 Kadın” Projesine 
   Giren İlk Türk Oldu

Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) Sağlık 
Bilimleri Fakültesi'nden Dr. Öğretim Üyesi Ebru 
Caymaz, kutup bilimlerinde 100 Kadın' projesine giren 
ilk Türk oldu.
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Sağlık Bilimleri 
Fakültesi'nde Dr. Öğretim Üyesi Ebru Caymaz, 2015 
yılından bu yana Arktik bölgesinde çeşitli 
araştırmalar yaptı. Arktik bölgesinin ekonomik 
anlamda önemli olduğunu belirten Dr. Caymaz, deniz 
buzunun erimesi ile birlikte yeni açılan Arktik deniz 
ticaret rotalarının önemine vurgu yaptı. Arşivleri 
tarayıp, kutup bölgelerinde yapılan araştırmaların 
tarihii güncelleyen Dr. Caymaz, Türkiye'nin özellikle 
son yıllarda kutuplara ilgi duyduğuna dair genel bir 
kanı vardı. Yaptığımız araştırmalarda 1900'lü yılların 
başından itibaren Türkiye'nin devlet politikası olarak o 
bölgeye ilgi gösterdiğini ortaya koyduk. Bunu da 
İletişim Başkanlığı'mızın yayımlamış olduğu İletişim 
ve Diploması Dergisi'nde kaleme aldık ve 'Ülke 
Markalama' başlıklı özel sayısında güncellenen kutup 
araştırmaları tarihçemiz yayımlandı. Arşiv 
çalışmalarını devam ettirirken her seferinde daha 
farklı bulgulara ulaştık. Şu anda halihazırda devam 
eden bir çalışma. Türkiye'nin kutuplara ilgisi özellikle 
1900'lerde yoğun. Atatürk döneminde de bu konuya 
oldukça ilgi gösterilmiş. Daha sonra Uluslararası Kutup 
Yılları'na ülke olarak aktif bir şekilde katılım 
sağlanmış. Dolayısıyla bu bilgilere ulaşmak bizim için 
mutluluk vericiydi dedi.

Foggo, Çanakkale Belediyesi'nin sosyal projelerini gezdi

CHP Yoksulluk Ofisi Koordinatörü Hacer Foggo, 19-20 Ocak 
tarihlerindeki Çanakkale programı kapsamında, Çanakkale 
Belediyesinin sosyal içerikli projelerini ziyaret ediyor.
Çanakkale Belediyesi'nin kadın, çocuk ve gençler başta 
olmak üzere kentin tüm dezavantajlı gruplarını 
güçlendirmek adına yürüttüğü, fark yaratan sosyal 
projelerini ziyaret etmek amacıyla kentte bulunan Foggo, 
programına Çanakkale Belediyesi tarafından 2014 yılından 
bu yana yürütülen ve üniversite öğrencilerinin güne sıcak 
bir başlangıç yapmaları adına gerçekleştirilen sıcak çorba 

ikramlarını yerinde inceleyerek başladı. 
Terzioğlu Kampüsünde gerçekleşen çorba 
ikramına katılan Foggo'ya Belediye Başkan 
Vekili Rebiye Turan Ünüvar ve Belediye 
Başkan Yardımcısı İrfan Mutluay da eşlik 
etti. Foggo, sıcak çorba ikramlarına ilişkin 
bilgi alırken, öğrencilerle de sohbet etme 
imkanı buldu.
Foggo ardından, Çanakkale Belediyesinin 
büyük beğeni toplayan projelerinden olan 
ve kıdemli kentlilere hizmet veren Altın 
Yıllar Yaşam Merkezini ziyaret etti. Belediye 
Başkan Vekili Rebiye Turan Ünüvar'ın da 
eşlik ettiği ziyarette kıdemli kentlilerle bir 
araya gelen Foggo, Merkezdeki çalışmaları 
da inceleyerek bilgiler aldı.

Heyet ardından Troia Sosyal Yaşam Evine de bir ziyaret 
gerçekleştirdi. Foggo burada, katılımcı kadın ve çocuklarla 
sohbet ederek, faaliyetlere ilişkin bilgiler aldı.
Bir sonraki durak ise Barbaros Ata'm Kreş oldu. Foggo ve 
beraberindeki heyet, kreş yönetimi ve öğrencilerle bir 
araya geldi. Foggo, kreşteki faaliyetler hakkında 
bilgilendirilirken aynı zamanda minik öğrencilerle de bir 
süre vakit geçirdi.
Foggo temaslarını, 20 Ocak Cuma günü kadar sürdürdü.
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Meyve fidanı yetiştiriciliği yapan Ziraat Mühendisi Osman 
Okay “Cumhuriyetimizin 100. Yılı,2023'ün ilk ihracatını 
gerçekleştiriyoruz” dedi. Türk Patent ve Marka Kurumunca 
(TÜRKPATENT) coğrafi işaret tescili yapılan "Lapseki 
şeftalisi"nin pazar payının artmasının yanı sıra yurt dışına 
'Lapseki Şeftalisi fidanı' yurt dışına ihracatının arttığı 
öğrenildi.
İlçede her yıl Yaklaşık 40 bin dönüm alanda, her yıl rekolte 
farklı olabilir ama ortalama 150 bin ton şeftali yetiştiriliyor. 
Genelde 70 bin ton bazı ülkelere ihracatın yanı sıra İstanbul 
pazarına gönderiliyor.
Lapseki'de uzun yıllardır meyve yetiştiriciliği ve 2003 
yılından bu yana ailece meye fidanı yetiştiriciliği yapan 
Ziraat Mühendisi Osman Okay” Cumhuriyetimizin 100. 
Yılı,2023'ün ilk ihracatını gerçekleştiriyoruz. Bugün 2023 
Yılının ilk fidan ihracat tırını sarıyoruz. Buradan 
gönderdiğimiz fidanlar Bulgaristan'a gidiyor. 2023 yılının ilk 
ihracat tırında yaklaşık olarak 20 bin adet ceviz fidanı var 
budan gümrüğe yolluyoruz gümrükte işlemler bittikten 
sonra Bulgaristan'a yola çıkacak fidanlarımız. Fidanların 
dikileceği alan yaklaşık 300 dekarlık alan. Budan sonra iki   
sevkiyatı daha olacak nasip olursa onlarda nektarın ve 
kiraz olacak 150 şer dekar dikim olacak. Bu kurulan 
bahçelerin tarımsal danışmanlığını Okaylar fidancılık 
olarak biz veriyoruz. Yine sulama sistemlerinin 
kurulumunu biz yapacağız. Biz Lapseki'de ağırlıklı olarak 
Şeftali, Nektarın, Erik, kiraz, Elma yani kısacası bütün 
meyve fidanlarını yetiştiriyoruz. 

Yıllık 300 Bin Meyve Fidanı 
Yetiştiriyoruz
Yıllık 300 bin meyve fidanı yetiştiriyoruz. Yetiştirdiğimiz 
anaçlar laboratuvar ortamında yetiştirdiğimiz anaçlar. 
Bunlarda üreticimiz için iyi oluyor çok hızlı gelişim yapıyor 
erken verim vermeye başlıyor meyvede kalite oluyor. 2005 
Yılından itibaren yurt dışına meyve fidanı satışımız var 2011 
Yılında Bulgaristan'a aile şirketi kurduk ve resmi olarak 
faaliyetimiz devam ediyor. Bunun yanında özellikle Türk 
Cumhuriyetlerine Azerbaycan, Kazakistan, 
Türkmenistan'a fidan ihtiyaçlarımız devam ediyor. Bu 
alanlara çok büyük fidan dikimi var yetiştirdiğimiz 
fidanların %80'ini yurt dışına bu bölgelere satıyoruz. Bu 
aşamada bizlere kurumlarımızın çok büyük desteği var il 
tarım ve hayvancılık Müdürü Ekrem Karadağ, her zaman 
yanımızda olan  ilçe Tarım ve orman müdürü Ali Kaçan'a 
çok teşekkür ediyorum ” dedi.
Lapseki İlçe Tarım ve Hayvancılık Müdürü Ali Kaçan” Bu 
gün ilçemizden  2005 Yılından itibaren yurt dışına meyve 
fidanı ihracatı yapan Okaylar fidancılık  tarafından yurt 
dışına 2023 yılında ilk ihracatının yapıldığı gün 
fidanlarımızın kontrolünü yaptık. Biz üretenin ve üreticinin 
her zamn yanındayız teknik anlamada gerek farklı 
konularda her zaman yanında olmaya devam ediyoruz.  
Bakanlığımız sertifikalı fidana standart aşılı fidana her 
türlü desteği bulunmakta. Lapseki'miz meyve cenneti, 
meyve üretim deposu. Meyve üretim deposunun kaliteli 
ürün üretmek, dekardan fazla ürün almak üreticiye her 
zaman ekonomik açısından fayda getirici adımlarda 
bulunmak için  evvela ilk iş fidandan geçiyor fidanı çok 
önemsiyoruz biz. Fidanı diktiğiniz an ona bakıyorsunuz, 
gübre veriyorsunuz, ilgileniyorsunuz ve son aşamada da bu 
senin verime ne kadar çabuk yatacağını, ne kadar verim 
elde edebileceğini ve hastalık zararlardan ne kadar ayrı 
tutabilirsen o kadar şanslı olabileceğini  yani size getirisini 
etkilemekte bu sebeple Osman beyi ve diğer tüm fidan 
üreticilerimize teşekkür ediyor ilçe tarım ve hayvancılık 
müdürlüğü olarak yanlarındayız ve yanlarında olmaya da 
devam edeceğiz” dedi.  

Geçtiğimiz birkaç 
aydır tamamlanması 
planlanan  Eceabat 
Cumhuriyet 
Meydanı'nın 
yenilenmesi projesi 
İBB tarafından 

karşılıksız olarak 25 
Milyonluk TL'lik hibe 
yapılarak 

düzenlenmesi 
konusunda 

anlaşmaya varıldı. Meydanın açılışının 18 Mart'ta 
Ekrem İmamoğlu ve Meral Akşener ile yapılması 
bekleniyor.
Eceabat Belediye Başkanı Saim Zileli, İBB Başkanı 
Ekrem İmamoğlu ve ekibine hayata geçmesi 
konusunda verdikleri desteklerden dolayı teşekkür 
etti. Eceabat Belediyesinin konu hakkında yaptığı 
sosyal medya paylaşımında; ''Eceabat Cumhuriyet 
Meydanının yenilenmesi ihtiyacı kapsamındaki 
girişimlerimiz neticesinde, İstanbul Büyük Şehir 
Belediye Başkanı Sayın Ekrem imamoğlu ve çalışma 
arkadaşlarının, İ.B.B Siyasi Koordinatörü Baki Aydöner 
İ.B.B Meclis Üyesi Alaattin Turmuş , İ.B.B Meclis Üyesi 
Önder Turmuş, Bimtaş Genel Müdür Yardımcısı 
İbrahim Gelepöven ,İ.B.B Mahalli İdareler Koordinatörü 
Bülent Aakköse, İ.B.B Mahalli idareler Koordinatör 
yardımcısı Osman Cayak, İ.B.B Mahalli idareler 
Koordinatör yardımcısı Mustafa Yılmaz, İPA Proje 
Koordinatörü Ahmet Emin Avşar, Taş Yapı İnşaat 
Genel Müdürü İbrahim Taşkın İ.B.B Mahalli İdareler 
Uzmanı Nazlı Yaşar'ın teknik desteği ile ülkemizin 
değerli inşaat firmalarından Taşyapı İnşaat Sanayi ve 
Ticaret A.Ş. ile meydanın karşılıksız hibe olarak 
düzenlenmesi konusunda protokol 
akdedilmiştir.İlçemiz için büyük önem verdiğimiz 
projenin hayata geçmesi konusunda vesile olan 
değerli büyüklerimize ve Taş Yapı A.Ş. firması 
yetkililerine sonsuz teşekkürlerimizi sunarız.'' 
ifadelerini kullandı.Meydanın açılışının 
tamamlanması ardından 18 Mart tarihinde Ekrem 
İmamoğlu ve İYİ parti lideri Meral Akeşner katılımı ile 
yapılması bekleniyor.

Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı Kalkınma Ajansları Genel 
Müdürlüğü çatısı altında faaliyetlerini yürüten Güney 
Marmara Güney Marmara Kalkınma Ajansı'na (GMKA) 
sunulan “Çanakkale Organize Sanayi Bölgesi Elektrik 
Üstyapı Modernizasyonu ve SCADA Programı İle 
Otomasyonun Kurulması” isimli proje hayata geçti.
Ajansı'na (GMKA) sunularak destek almaya hak kazanan 
“Çanakkale Organize Sanayi Bölgesi Elektrik Üstyapı 
Modernizasyonu ve SCADA Programı İle Otomasyonun 
Kurulması” isimli pr
Proje kapsamında Çanakkale OSB'de plansız elektik 
kesintilerinin önüne geçilirken üretimde de kesintiler 
önlenecek. Sanayi ve Teknoloji Bakanlığının 2021 yılı için 
tüm Kalkınma Ajanslarının ana teması olarak belirlediği 
“Kaynak Verimliliği” teması kapsamında hayata geçirilen 
proje ile Çanakkale OSB'nin alt ve üst yapısı modernize 
edildi. SCADA (Denetleyici Kontrol ve Veri Toplama sistemi) 
kurulması ile elektrik dağıtımı sırasında oluşabilecek kayıp 
oranları minimize ediliyor.
Eski trafoların yerine kabin model ve daha dayanıklı 
trafolar kurularak SCADA sistemi ile OSB'de yer alan 
firmaların elektrik tüketimleri anlık olarak takip 
edilebiliyor. Anlık olarak izlenebilen sistem ile kesintiler 

için önlemler hızlıca alınabilecek.
GMKA tarafından %70.8 oranında 1.985.000 TL ile fonlanan 
proje ile Bölgede kaynakların verimli kullanılması 
amaçlanıyor. Enerji ihtiyacından doğan sorunların 
giderilmesi ile Çanakkale OSB'nin yeni yatırımcılar için 
daha cazip hale gelmesi bekleniyor.

Lapseki Şeftalisi Fidanı Dünyaya İhraç Ediliyor

Çanakkale OSB Kaynak Verimliliği İle Enerji Sıkıntısı Çekmeyecek

Çanakkale'de hissedilen depremlere ilişkin açıklama!
Ocak ayı başından bu yana Ege 
Denizinde depremler devam ediyor. 
Midilli'nin ardından 19 Ocak'ta 
Çanakkale Ayvacık açıklarında 
yaşanan sarsıntılar tedirgin ediyor.
5 büyüklüğünde yaşanan 
depremler Çanakkale'yi de 
sallamıştı. 19 Ocak'ta Ayvacık 
Gülpınar açıklarında; Kandilli 
Rasathanesine göre 4,8 olan AFAD'a 
göre ise 4,6 büyüklüğünde gerçekleşen depremler ciddi 
şekilde hissedildi. Bir süredir devam eden yer 
hareketlerinin akıbetinin ne olacağı ise vatandaşlar 
tarafından merak ediliyor.
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) 
Mühendislik Fakültesi Jeoloji Bölümü'nden emekli olan 
Prof. Dr. Doğan Perinçek, Ege Deniz'inde Midilli ve 
Çanakkale açıklarında kaydedilen depremlere ilişkin 
değerlendirmelerde bulundu. Bunların sürpriz depremler 
olmadığını ifade ederek, sarsıntıların komşu faylarda 
tetikleme yaratabileceğinin net olarak görüldüğüne 
dikkat çekti.
Prof. Dr. Doğan Perinçek, yaptığı değerlendirmede, “Bazı 
meslektaşlarım bu sabah Ege Denizinde olan 4.7 

büyüklükteki deprem için 
sürpriz deprem demişler. 
Kesinlikle katılmıyorum. Neden 
mi? 17 Ocak tarihinde aynı 
alanda olan depremler ile Midilli 
artçı depremlerinin; hem bu 
alanda hem de Midilli 
güneydoğusunda bulunan 
fayları tetiklediği belli olmuştu.
19 Ocak'ta olan 4.7 büyüklükteki 

deprem bu tetikleme olayının devamı olarak oluştu. 
Midilli depremleri ile söz konusu tetiklenen fayların 
oluşturduğu depremlerin doğrultusuna bakıldığında ne 
demek istediğim net bir şekilde görülecektir. 4.7 
büyüklükteki ana depremden sonra olan 9 artçı deprem 
ana depremden sonra gerçekleşti ve büyüklükleri 
giderek azalıyor. Tetiklenen bu fayların ciddi bir tehlike 
yaratacağını düşünmüyorum.
Midilli depremleri azalıp artarak haftalarca sürebilir. 17 
Ocak ve 19 Ocak günleri net olarak gördüğümüz gibi 
komşu faylarda tetikleme yaratabilir fakat Midilli yakın 
dolayı için tehlikenin çoktan geçtiğini düşünüyorum” 
ifadelerini kullandı.

İBB'den Eceabat Belediyesine 
25 Milyonluk TL'lik Hibe 
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Müteahhitler Birliği Başkanı Salih Yıldız 2022 inşaat 
sektörünü değerlendirdi. 2022 inşaat sektörünü 
değerlendiren Müteahhitler Birliği Başkanı Salih Yıldız; '' 
Türkiye'nin ne yazık ki bu şartlarda ev alması şansını 
hemen hemen yitirmiş durumda 2022'de ciddi bir 
maliyetlerin artışı ve özellikle akaryakıt enerji fiyatları 
hepimizi ciddi sarstı. Yani sırf konut almanın ötesinde girdi 
maliyetlerinin yükselmesinden dolayı hem sanayici zorda 
kaldı'' dedi. 
Geçtiğimiz bir sene içerisinde Türkiye'nin inşaat sektörünü 
değerlendiren Müteahhitler Birliği Başkanı Salih Yıldız; 
''2022 vallahi her şeyde olduğu gibi krizler problemler, imar 
mevzuatları, katlar derken ve maliyetlerin üst üste 
gelmesi, inşaat sektörünü ister istemez yedi şiddetindeki 
bir deprem gibi sarstı. Bize her ne kadar binaları sağlam da 
yapsak bu çerçevede baktığımızda ciddi bir sarsıntı 
geçirdik. Ama ona göre yurt dışındaki talepler Türkiye 
genelinde ciddi bir alım olduğu için ve kendi paralarına göre 
de bizim buradaki fiyatlarımız ucuz olduğu için konut 
fiyatları özellikle. Alıp hem vatandaş Açık almak hem de 
birine sahip olmak kolaydı. Ama kendi vatandaşı 
Türkiye'nin ne yazık ki bu şartlarda ev alması şansını 
hemen hemen yitirmiş durumda 2022'de ciddi bir 
maliyetlerin artışı ve özellikle akaryakıt enerji fiyatları 
hepimizi ciddi sarstı. Yani sırf konut almanın ötesinde girdi 
maliyetlerinin yükselmesinden dolayı hem sanayici zorda 
kaldı hem üretici hem de yapıp satan ve kendi işini yapan 
hem esnaf ve bizim sektör özellikle müteahhitlik sektörü 
her konuda şekilde yüzde iki yüz, yüzde üç yüz, yüzde 
dörtlere varan maliyetler olarak karşı karşıyaydık” dedi.

''Konut üretimi ister istemez kısıtlı 
olacaktır''
''Normalde yüzde elli satışlar varken yüzde otuzlara, 
kırklara düştü. Düşüşler var. Fakat Çanakkale'nin bir 
avantajı var. Çanakkale bu konuda bir cazibe ortamı yarattı 
kendine. Bir köprünün yapılması. Iki bu Kaz Dağları'nda 
yapılan Troya ve Asos tünelleri ciddi bir yaşam kalitesinin 
de yüksek olduğu bir yıl olduğu için satışlarımız bizim oldu. 
Bizler de daire kalmadı. Tabii bu arada bu işin 
spekülasyonunu yapan artı eee Ahlaksızlığını yapan kesim 
de var. Yapanlar da şunlar. Bir ara gene biliyorsunuz ııı 

faizler yüzde altmış dokuzlara bir çekildi. Bu arada 
rakamlara yüz, iki yüz arttıran insanlar oldu. Bunlar aracı 
kurumlar da olabiliyor. Diğer müteahhitler de oluyo. Biz 
müteahhitler birliği olarak kendi arkadaşlarımıza şunu hep 
söyledik. Biz iki milyon liraya satıyorsak böyle bir faiz 
düşüşünde kalkıp iki yüz yapmak ahlaksızlıktır. Yapmayın. 
Böyle bir olayı da zaten hiçbir arkadaşımız tereddüt etmedi. 
Çünkü olan hep Tüketici oluyor ne yazık ki. Tüketici almaya 
kalktığında avantajlı alayım derken bu boyutu düşürdü. 
2022 böyle  ciddi bir sarsıntıyla geçti ama iki bin yirmi üçte 
ne olacak göreceğiz şimdi.Şimdi şu tabii. Insanlar üretir. 
Üretiriz biz Üretip satamadıktan sonra stok yapacak 
halimiz yok. Yani bine yüz üste koysanız ne olur? Yaptınız. 
Satamazsanız belli bir iki sene sonra zaten o binalar 
harabeye dönüşüyor. Insan yaşarsa güzelleşiyor. Insan 
yaşarken binada yaşıyor. Çünkü her şey bir hareketli bir 
dediğimiz biçimde. Ne yazık ki biz bunu değiliz ama alım 
gücü düşük olan bizim toplumumuzda ne yazık ki bundan 
sonraki konut üretimi ister istemez kısıtlı olacaktır. Bunun 
en büyük sebeplerinden biri de arsa olayıdır 
biliyorsunuz.Daralmış bir alanda arz talep olayı dengeleri 
eğer sağlanmazsa yüzde elliyle aldığınız bir arsada sizin 
alacağınız binanın değeri yüzde yüz artıyor. Düşünün, yüz 
tane bina yapıyorsunuz, ellisini arsa sahibine 
yapıyorsunuz, ellisini kendiniz de yapıyorsunuz. Sizin 
yaptığınız elli Dairenin maliyeti yüz dairelik maliyeti. Arsa 
olarak düşündüğümüzde. Bunu sattığınızda bir milyon 
liraya mal ettiğiniz bir daire iki milyon liraya mal etmiş 

oluyorsunuz. Paranızı kullanıyorsunuz, risklere 
giriyorsunuz, artı çevre düzenlemesi, otoparklar vesaire 
ciddi rakamlarla karşı karşıya geliyorsunuz. Şimdi bugün 
sıfır altmış dokuzla gelen bir olayda almaya kalksanız bir 
milyon lira kullandığınızda on dört küsur, on beş bin lira 
civarında aylık taksit ödemek zorundasınız. Şimdi on beş 
bin lirayı ödemek için getirilen şartlar var Kirada olacaksın, 
evin olmayacak'' diye ekledi. 

''Tapu harçları biz sık sık gündeme 
getiriyoruz''
Salih Yıldız; ''Böyle bir olayda çocuğun olacak bir de olursa, 
okuyorsa hele, masrafları görüyorsunuz. Böyle bir olayda 
en az yetmiş bin lira bir maaşın girdiğini olacak ki, on beş 
yirmi bin liralık bir taksit, artı diğer giderlerin kira fiyatları 
malum. Birçok arkadaşımız birliğimizdeki üyelerimiz 
soruyor. Nasıl olacak bu işler? Diğer müteahhit arkadaşlar 
da soruyor bize. Sık sık. şu an belirsizlik var. Hem kredi 
kullandırmada bankalar kararsız. Hem kredi alacak 
vatandaş kararsız. Tapu harçları ciddi bir olay. Ben sık sık 
gündeme getiriyorum. Diyorum ki devlet sosyal devlet 
yapısını eğer koruyorsa ve böyle olduğunu iddia ediyorsa 
vatandaşın ev sahibi olabilmesi için imkanları daha da 
genişletmesi ve alabildiğine alım gücünü destekleyecek ve 
tetikleyecek olaylar olmalı. Başta KDV'ler var. KDV yüzde 
sekize indirdik dediler. Halbuki biz yüzde birle fatura 
kesiyorduk. Şimdi yüzde yedi Bir daha yük geldi. Sanki 
avantajmış gibi gösterildi ama değil. Ha nerede büyük? Yüz 
elli metrekare üzerindeki binalarda İstanbul'da, büyük 
şehirlerde, Adana'da, İzmir'de, Antalya'da. Bursa'da bunlar 
ciddi rakamlar avantaja dönüştü. Ama orta sınıfın alacağı, 
yüz elli metrekarelik ekonomik konutların rakamı yüzde 
yedi artı KDV düşmedi. Bunu bir kere anlatmamız lazım. 
Böyle olunca da bu bir maliyet arttı. Tapu harçları biz sık sık 
gündeme getiriyoruz. Diyoruz ki tapu araçlarını uygun 
olması halinde insanlar reel değerlerini göstereceklerdir, 
satış değerlerini. O zaman bir milyon lira gösteriyorsa eğer 
bire indirilirse, iki milyon satmışsa iki milyona gösterir. 
Bugün ne yazık ki birçok insan aldığı fiyata gösteremiyor. 
Çünkü çıkamıyor. Harçlar ve vergiler yüksek olduğu için 
mecburen Muğla'ya gidiyoruz.'' dedi. 

“2022 İnşaat Sektörünü Bir Deprem Gibi Sarstı”

'2023'e turizm sektörü olarak güçlü bir vizyonla giriyoruz'
Turzim ile ilgili değerlendirmeler yapan Çanakkale 
Turistik Otelciler ve İşletmeciler Derneği (ÇATOD) Başkanı 
Nilgün Gökser, 2023 yılı beklenti ve öngörülerini aktardı.
Turzim ile ilgili değerlendirmeler yapan Çanakkale 
Turistik Otelciler ve İşletmeciler Derneği (ÇATOD) Başkanı 
Nilgün Gökser, 2023 yılı beklenti ve öngörülerini 
aktardı.Gökser; ''2023'e turizm sektörü olarak güçlü bir 
vizyonla giriyoruz. Cumhuriyet'imizin 100'ncü yılında 
ülkemizi turizm hedeflerine ulaştırmak üzerimize düşen 
sorumluluğun bilinciyle ve kararlılığıyla var gücümüzle 
çalışmaya devam edeceğiz.”dedi.
Turizm çok sayıda olumsuz durumdan etkilendiğini ifade 
eden Nilgün Gökser, böyle zamanlarda bireylerin tatil 
ihtiyaçlarını ertelediğini ifade etti. Koronavirüs salgını, 
ardından Ukrayna-Rusya savaşının, turizmin son üç yılını 
olumsuz etkilediğine değinen Gökser, “Turizmde 2022 
yılında, salgın sonrası iyi bir yıl geçirmiş olmamıza 
rağmen salgın öncesinin rakamlarına ulaşmış değiliz. 
Salgın öncesindeki seviyelere 2024 yılı veya sonrasında 
ulaşılacağı ongorusunde bulunulmaktadır. Salgın ve 
savaştan etkilenen tedarik zincirindeki aksamalar ve 
2022 yılında ortaya çıkan yüksek enerji fiyatları ile birlikte 
yüksek enflasyonla tekrar yaşamaya başladık. Tüm bu 
gelişmeler, turizmcilerin maliyetlerinin artmasına neden 
oldu” dedi.

''Ulaşım turizmin önemli bir parçasıdır''
2022 yılında kent turizmine ilişkin ise Başkan Gökser, 
Çanakkale'nin son yıllarda Marmara Bölgesinin en hızlı 
şehirlerinden olduğuna dikkat çekerek, bunda büyük 
yatırımlar almasının etkisi olduğuna değindi. “Hem iç 

hem de dış turizm için önemli gördüğümüz uluslararası 
ölçekte mega proje olan 1915 Çanakkale Köprüsü'nün 
açılmasıyla Köprü ve bağlantı yolları, şehrimize ulaşımı 1 
saatten 6 dakikaya indirdi” diyen Gökser sözlerine şöyle 
devam etti; “Assos ve Troya Tünelleri ile birlikte 50 dakika 
olan yol 5 dakikaya indi. Bölgemiz eşsiz özellikleri ve 
ulaşılabilirliği ile cazibe turizm destinasyonu olmaktadır. 
Ulaşım turizmin önemli bir parçasıdır. Yollar, köprüler, 
tüneller, havaalanları ulaşımı kolaylaştırır ve mümkün 
kılar. Ulaşımın tatil süresi içindeki payı ne kadar kısa ise 
seyahat eden kişi için gideceği yer tercih sebebi olur. Bu 
nedenle 2023 ve sonrasında 2024 yıllarında şehrimizde 
konaklamaların daha da artacağını düşünüyoruz. Ancak 
şehrimizin tanıtımına tüm hızıyla devam edilmesi 
kazandığımız ivmeyi kaybetmeden yola devam 
edebilmek için önemlidir. Anadolu, Ege ve Balkanları 

buluşturan Çanakkale Boğazı,  İlyada ve Odysseia 
destanlarına konu olan UNESCO Dünya Mirası listesindeki 
Troya Ören yeri, Çanakkale destanının yazıldığı topraklar, 
Gelibolu Yarım Adası; zengin mitolojisi, felsefesi ve 
hikayelerine ilham veren Kaz Dağları, sahilleri, körfezleri, 
adaları, dağları, ovaları ile suyun ve toprağın bereketinin 
sunduğu eşsiz lezzetler Çanakkale'mizin fark yaratan 
değerleridir. Kültür ve Turizm Bakanlığı ile Türkiye Turizm 
Tanıtım ve Geliştirme Ajansı, Çanakkale'nin tanıtımını 
yapmaktadırlar. Ancak tüm yerel devlet kurumlarımız, 
belediyemiz, sivil toplum kuruluşları, turizmciler, ve tüm 
hemşehrilerimiz bu değerlerin tanıtımında yer almalı ve 
bu bilinçle hareket etmesi halinde biz şehrimizi görmek 
istediğimiz yerlere taşıyabiliriz.” 

''Çalışmaya devam edeceğiz.”
ÇATOD Başkanı Nilgün Gökser, turizm sektörü için 2023 
yılında beklenti ve öngörülerini ise şu cümlelerle ifade 
etti; “Cumhuriyetimizin 100'ncü yılında Türkiye olarak 
2023 yılında 50 milyon turist, turizm gelirlerinin de 50 
milyar dolara yükselmesi için çalışılmaktadır.2023'te 
tarihin en yüksek hem kişi sayısı hem de döviz girdisi 
beklenmektedir. Çanakkale için de 2023 ve 2024 yılında 
koronavirüs salgını öncesi duruma dönülebileceğini 
öngörüyoruz. Yeni yıl, tazelenen umutların habercisidir. 
Heyecanı içimizi saran 2023'e turizm sektörü olarak güçlü 
bir vizyonla giriyoruz. Cumhuriyet'imizin 100'ncü yılında 
ülkemizi turizm hedeflerine ulaştırmak üzerimize düşen 
sorumluluğun bilinciyle ve kararlılığıyla var gücümüzle 
çalışmaya devam edeceğiz.”dedi.



Çan Atatürk Şehir Meydanı'nda bulunan Çan Belediyesi 
Sanat Galerisi'nde  her Pazartesi, Çarşamba ve Cumartesi 
günleri kurulan üretici kadınlar pazarı Çanlı kadınların 
ekonomisine katkı sunuyor.
Üreten kadınlar; tamamı kendilerine ait el işi, oyma ya da 
iğne oyası ürünleri satarak hem kazanıyorlar hem de 
eşlerine dostlarına hatıra bırakıyorlar. Üretici kadınlar 
pazarında üreten kadınlardan birisi Ümmehan Haylu, 20 
yıldır üretim yaptığını belirtti. Ev ayakkabısının yanı sıra, 
cips kutularından örme kalemlikler, iğne oyasından banyo 
lifleri,çocuk oyuncakları ve tülbentler üreten Haylu, Çan 
simgesi olsun ve hediyelik olarak Çan'a dışarıdan gelen 
misafirler tarafından alınabilsin diye Çanspor renkleri ile 
Çan simgeli anahtarlıklar da üretiyor. 
Üreticilerden Sevcan Yumuk ise, duvar resimleri, duvar 
süsleri, ve tabloların yanı sıra doğal taşlardan kolye ve 
bileklikler, tesbihler üreterek ürünleri ile dikkat çekiyor. 
Üretici kadınlar pazarında oyaların yanı sıra ev yapımı 
konserve, turşu, makarna, kuskus, sirke, reçel, salça, 
tarhana gibi ürünlerin de satışı gerçekleştiriliyor. Üreten 
kadınlardan biri olan ve pazarda tezgahı bulunan Şükriye 
Önder ise, tamamen kendi üretimi ile iğne oyası patikler, 
banyo lifleri, çetikler, şallar, yelekler, süeterler üretiyor. 
Çocuklara Minion gibi oyuncaklar da üreten ve dışarıdan 

sipariş de alabildiklerini belirten Önder, tüm yurttaşları 
pazara davet etti. Üretici kadınlar pazarının Çan Belediyesi 
tarafından desteklendiğini belirten Önder, “Çan Belediyesi 
destekli güzel bir proje. Çok katılmak isteyenler de oluyor. 
Eğer üreten kadın varsa kesinlikle gelsin biz burada bir aile 
gibiyiz” dedi. 
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Çanakkale'de 2023 kruvaziyer sezonunun açılışı 750 
yolcusu ile Kepez Limanına uğrak yapan 'Viking Sky' 
gemisi ile gerçekleşti.
Çanakkale için kruvaziyer sezonunun ilk gemisi olması 
anısına Ticaret Direktörü Evren Beceren, Liman Tesisi 
Güvenlik Sorumlusu İlksen Kırca ile birlikte gemi 
kaptanı  Markus Kay Jurland'a ziyarette bulundu.
Karşılıklı olarak plaketlerin takdim edildiği seremonide 
Kaptan, Çanakkale'yi ziyaret etmekten dolayı 
memnuniyetlerini dile getirerek 2023 yılı içerisinde 9 
sefer daha Çanakkale'ye uğraklarının olduğunu, 
sezonun başarılı geçmesini umduklarını belirtti.
Güneşli bir günün keyfini çıkartan yolcuların turları 
sonrasında İstanbul'a uğrak yapmak üzere gemi saat 
17:00'de limandan ayrıldı.
Bu yıl limana uğrak yapmak üzere toplamda 44 planlı 
kruvaziyer gemi bulunuyor.

Çanlı Kadınlar Üretip Satıyor

“OKUL ÖNCESİ YETMEZ EĞİTİMİN TÜM KADEMELERİNE UYGULANSIN!”
#1ÖğünÜcretsizSağlıklıYemek kampanyası için aylardır 
imza toplayan Çanakkele'deki örgütler topladıkları 
imzaları yaptıkları açıklamayla İl Milli Eğitim 
Müdürlüğüne teslim etti.
Çanakkale'de #1ÖğünÜcretsizSağlıklıYemek 
kampanyası için imza toplayan kadın örgütleri, 
demokratik kitle örgütleri ve sendikalar topladıkları 
imzaları İl Milli Eğitim Müdürlüğüne teslim etti.
İmzalar teslim edilmeden önce müdürlük önünde yapılan 
açıklamaya kurum temsilcilerinin yanı sıra CHP 
Yoksulluk ve Dayanışma Ofisi Koordinatörü Hacer Foggo 
da katıldı.
Kurumlar adına açıklamayı yapan Meltem Gürses, 
“Çocukların eğitimden kopmaması, sağlıkları için 
okullarda ayrım yapılmadan her çocuğa bir öğün ücretsiz 
ve sağlıklı yemek verilmesi şart. Aylardır okullarda bir 

öğün ücretsiz sağlıklı yemek hakkı için mücadele eden, 
yüz binlerce imza toplayan, toplamaya devam edenler 
olarak, bu hakkın gereği yerine getirilene kadar da 
mücadele etmeye devam edeceğiz” dedi.

Yılın İlk Kruvaziyeri Geldi

Çanakkale'ye 2 adet ambulans
Çanakkale'ye Sağlık Bakanlığı tarafından verilen 2 adet 
kırmızı şeritli ambulans teslim alındı.

İl Sağlık Müdürlüğünden yapılan açıklamada, “2023 
yılında yeni açılacak istasyonlarımız ve yeni 
ambulanslarımız, Acil Sağlık hizmetlerinin kalitesi 
daha da artacak ve vatandaşlarımıza hizmet 
verecektir” denildi.
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Doğanlar Mobilya Grubu, İstanbul Mobilya Fuarı öncesinde 
2023 hedeflerini açıkladı.
Doğanlar Mobilya Grubu 2023 yılında konsolide satış 
gelirlerini %85-%90 seviyesinde artırarak, 7 – 7,2 milyar TL 
seviyesinde gerçekleştirmeyi hedefliyor. Konsolide satış 
gelirleri içerisinde ihracatın pay öngörüsü ise, -15 
seviyesinde. Doğanlar Mobilya Grubu 2023 yılında Türkiye 
genelinde 100-110, yurtdışında ise 20-25 yeni satış noktası 
hedefliyor. Doğanlar Mobilya Grubu, 2023 yılında konsolide 
satış gelirlerinin %5-%8,5'i oranında yatırım harcaması 
öngörüyor. Doğanlar Mobilya Grubu, 24-29 Ocak'ta 
gerçekleşecek İstanbul Mobilya Fuarı'nda 4 markasıyla 
ziyaretçilerini ağırlamaya hazırlanıyor. Doğtaş, Kelebek, 
Lova Yatak, Kelebek Mutfak Banyo ve Ruum Store 
markalarıyla, mobilya sektörünün en başarılı gruplarından 
biri olan Doğanlar Mobilya Grubu, 2023 yılına dair 
beklentilerini açıkladı. Doğanlar Mobilya Grubu, 2023 
yılında konsolide satış geliri büyümesini %85-%90 
oranında öngörerek 7-7,2milyar TL seviyesinde 
gerçekleşmesini hedefliyor. Doğanlar Mobilya Grubu 
CEO'su İsmail Doğan: “İstanbul Mobilya Fuarı'nda 
markalarımızla yer alacağız. 2023 yılı önemli bir atılım yılı 
bizim için. Türkiye genelinde 100-110, yurtdışında ise 20-
25yeni satış noktası hedefliyoruz” dedi.
Doğanlar Mobilya Grubu CEO'su İsmail Doğan, konuyla ilgili 
yaptığı açıklamada; “2022 yılı bizim için başarılı 

diyebileceğimiz bir yıl oldu. Belirlediğimiz hedeflerin büyük 
bir yüzdesini hayata geçirirken, ciro hedeflerimizin ise 
üzerinde yılı kapattık. 2023 bütçemizde ise; %85-%90 
konsolide satış artışı ile 7-7,2milyar TL konsolide satış 
geliri, -15 konsolide FAVÖK marjı ve net finansal 
borçluluk/FAVÖK oranında 1,00–1,50x beklentimiz var.” 
şeklinde konuştu.Bugün 650'den fazla noktada 
müşterisiyle buluşan Doğanlar Mobilya Grubu'nun, 2023 
yılında yurt içinde 100-110, yurt dışında 20-25 yeni satış 
noktası hedefi olduğunu belirten Doğan, konsolide satış 
gelirlerinin %5-%8,5 oranında yatırım harcaması 
yapacaklarına işaret etti.

Ziyaretçilerini ağırlayacak
Doğanlar Mobilya Grubu Markalarıyla İstanbul Mobilya 
Fuarı'nda ziyaretçilerini ağırlayacak. Doğtaş, uzun 
zamandır dile getirdiği küresel bir marka olma hedefini 
emin adımlarla sürdürüyor. Bu yıl itibariyle, yurtdışı 
yatırımları daha da hız kazanıyor. Doğtaş, global trendleri 
uygulayan tasarım anlayışını yansıtan ürünleriyle fuarda 
ziyaretçilerini bekliyor. Kelebek Mobilya, şık tasarımlarını 
sergileyeceği fuarda, dünyanın en önemli 
tasarımcılarından Karim Rashid ile yaptığı yeni iş birliğini 
duyuracak. Lova Yatak, Ar-Ge merkezinde yapılan 
çalışmaların sonucu ortaya çıkan ürünlerini tüketiciyle 
buluşturacak. Kullanıcısına uykunun en rahat ve konforlu 
halini sunan Lova Yatak, ergonomik modelleri, farklı vücut 
yapılarına uygun son teknoloji kullanılarak tasarlanmış 
yatakları, rahat uykunun en önemli tamamlayıcısı 
yastıklarıve zengin ev tekstili ürünleri ile fuarda yer alacak.
Ruum Store, 17 ayrı kategorideki ürünüyleyapay zekâ ile 
geliştirilen dijital entegrasyonların kullanımının 
deneyimlenebileceği bir minyatür mağaza versiyonunu 
fuarda ziyaretçilerine sunacak.  Ruum Store ürünleri, 
mobilya endüstrisinde devrim yaratmak, yenilikçi ve 
sürükleyici bir alışveriş seçeneği sunmak için sanal 
gerçeklik ve artırılmış gerçeklik gözlükleriyle metaverse 
evreninde deneyimlenecek.

İHALE İLANLARI
Çanakkale Açık Ceza İnfaz Kurumu İş 
yurdu Müdürlüğü tarafından, kilitli ve 
contalı polietilen kapaklı çanta tipi 
plastik bidon satın alınacak.
ilan.gov.tr'de yer alan ilana göre, Çanakkale Açık Ceza 
İnfaz Kurumu İşyurdu Diğer Özel Bütçeli Kuruluşlar 
Ceza İnfaz Kurumları İle Tutukevleri İş Yurtları Kurumu 
tarafından, 3 kalem 10 kg-5 kg-30 kg 'lik kendiliğinden 
kilitli ve contalı polietilen kapaklı çanta tipi plastik 
bidon satın alınacak. İhaleye katılmak isteyenler, 
08.02.2023 - 10:00'da Çanakkale Açık Ceza İnfaz 
Kurumu Müdürlüğü Kütüphane Toplantı Salonu'nda 
bulunacak.

Çanakkale Açık Ceza İnfaz Kurumu 
İşyurdu Müdürlüğü tarafından, 16 kalem 
deterjan hammaddesi satın alınacak. 
ilan.gov.tr'de yer alan ilana göre, Çanakkale Açık Ceza 
İnfaz Kurumu İşyurdu Diğer Özel Bütçeli Kuruluşlar 
Ceza İnfaz Kurumları İle Tutukevleri İş Yurtları Kurumu 
tarafından, 16 kalem deterjan hammadde alımı 
yapılacak. İhaleye katılmak isteyenler, 09.02.2023 - 
10:00'da Çanakkale Açık Ceza İnfaz Kurumu 
Müdürlüğü Kütüphane Toplantı Salonu'nda bulunacak.

Kepez Belediye Başkanlığı tarafından, 
kırtasiye malzemeleri satın alınacak. 
ilan.gov.tr'de yer alan ilana göre, Kepez Belediyesi 
Destek Hizmetleri Müdürlüğü tarafından, toplam 52 
kalem kırtasiye malzemeleri satın alınacak.İhaleye 
katılmak isteyenler, 08.02.2023 - 11:00'de Encümen 
Toplantı Salonu'nda bulunacak.

Doğan; “2023 yılı önemli bir atılım yılı bizim için”

TED Koleji Meşalesi Çanakkale'de Yanacak!
“2023-2024 eğitim ve öğretim yılı için öğrenci kabulüne başlayacak”
Türk Eğitim Derneği (TED) meşalesi Çanakkale'de 
yanmaya başladı. TED Çanakkale Koleji'nin lansman 
toplantısı TED Genel Başkanı Selçuk Pehlivanoğlu'nun 
katılımıyla gerçekleşti.
Lansman toplantısına Türk Eğitim Derneği (TED) Genel 
Başkanı Selçuk Pehlivanoğlu, TED Çanakkale Yönetim 
Kurulu Başkanı Erdal Akarsu, TED Yöneticileri, öğretmenler 
ve çok sayıda basın mensubu katıldı. TED Çanakkale 
Yönetim Kurulu Başkanı Erdal Akarsu yaptığı konuşmada; 
“Türk Eğitim Derneği'nin 95 yıllık deneyimiyle Çanakkale 
meşalesini nihayet yakıyoruz. Hepinizin huzurunda 
bugünlerin yaşanabilmesini sağlayan Büyük Önder 
Mustafa Kemal Atatürk'ü saygı ve minnetle anıyorum. 
Köklü geçmişiyle Türkiye'de bir güneş gibi yükselen Türk 
Eğitim Derneği nihayet eğitim alanındaki tecrübelerini 
Çanakkale'mizle buluşturarak 46. Okulunu 
Çanakkale'mizde açıyor. Kuruluş amacını, maddi 
imkânsızlıklar nedeniyle eğitime erişimi bulunmayan 
çocuklara destek olmak, Türk eğitim politikalarına yön 
vermek ve eğitim anlayışını dünya standartlarına 
çıkarmak olarak niteleyen TED'in, en büyük hedeflerinden 
biri de varlık gösterdiği her ilin eğitim kalitesini 
yükseltmektir. Tam da bu amaçla TED güvencesi ile 
Çanakkale'mizi eğitimde çok daha ileriye taşıyacak bir 
birlikteliğe imza attık.2023-2024 eğitim öğretim yılında 
hizmete başlayacak olan TED Çanakkale Koleji tamamen 
teknolojik donanımlı, yüksek standartlarla 
projelendirilerek hayata geçirilen kampüsü ile okul öncesi, 
ilkokul, ortaokul ve devamında lise düzeyinde eğitimde 
lider kadrosu ile hizmetinizde olacaktır. Sahip olduğu 
kampüs olanakları ile TED Çanakkale Koleji çocuklarımızın 
sosyal, kültürel, sanat, spor ve inovasyon alanında ihtiyaç 
duyulan tüm imkanlara sahip olacakları bir eğitim kurumu 
olacaktır. TED Çanakkale Koleji' nde yetişecek olan 
çocuklarımız; Türk Eğitim Derneğinin birikimi ile 
donatılacaktır. Öğrencilerimizin ülkemiz için doğru bakış 

açısına sahip, farkındalık yaratma becerisi olan, 
sorumluluk bilinci ile ülke sorunlarımıza karşı duyarlı ve 
çözüm üretebilme yeteneklerine sahip bireyler olmasını 
hedefliyoruz. TED Çanakkale Koleji sadece sahip olacağı 
donanımlı eğitim kampüsü ile değil aynı zamanda 
uygulayacağı eğitim programları ile de öğrencilerimizin 
kişisel beceri, yabancı dil, görsel anlatım, hızlı okuma, 
teknoloji kullanımı gibi alanlarda en üst düzeyde 
gelişmelerini sağlayacaktır. Uygulanan eğitim programları 
ile çocuklarımıza ömür boyu başarı yolunu açacağımız 
bilinmelidir. Genel olarak Türk Eğitim Derneğinin başlıca 
misyon ve vizyon değerleri ile Çanakkale'de özel eğitimde 1 
numaraya yerleşecek olan TED Çanakkale Koleji'nin 
şehrimize hayırlı olmasını dilerim. Bu vesile ile bugünlere 
ulaşmamıza büyük katkıları olan Çanakkale Valimiz Sayın 
İlhami Aktaş'a, Çanakkale Belediye Başkanımız Sayın 
Ülgür Gökhan'a ve Kepez Belediye Başkanımız Sayın Birol 
Arslan'a şükranlarımızı sunmak istiyoruz. Ayrıca 
huzurlarınızda Sayın Genel Başkanımız Selçuk 
Pehlivanoğlu ve TED Genel Merkez yöneticilerimize Türk 
Eğitim Derneğini Çanakkale ile buluşturdukları için sonsuz 
teşekkür ederim. Katılımlarınızdan dolayı herkese 
teşekkür eder iyi günler dilerim” dedi.
“Öğrenci kabulüne başlayacağız”
Çanakkale'de TED Koleji'nin açılacak olmasından dolayı 
büyük gurur duyduğunu ifade eden Türk Eğitim 
Derneği(TED) Genel Başkanı Selçuk Pehlivanoğlu ise; “Kısa 
süre sonra 2023-2024 eğitim ve öğretim yılı için öğrenci 
kabulüne başlayacağız. İlk etapta okul öncesi ve ilköğretim 

öğrencilerine ağırlık vereceğiz. Öğrenci kabullerinde ise 
herkese eşit davranılacağından kimsenin kuşkusu 
olmasın. TED Kolejlerinde kimseye torpil uygulanmaz, 
kimseye ekstra indirim verilmez. Herhangi bir öğrencimiz 
şartları uygunsa bursunu alır ve kolejimizde eğitimine 
başlar. Devlet okulunda okuyan öğrencilerimiz de 
burslardan faydalanabilecekler” diye konuştu.

Vali Aktaş'tan Çanakkale 
Belediyesine Ziyaret
Vali İlhami Aktaş, Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür 
Gökhan'ı ziyaret etti.
Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan ile bir süre 
görüşerek sohbet eden Vali İlhami Aktaş, Çanakkale 
Belediyesinin çalışmaları ile ilgili görüşmelerde 
bulundu.


